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بحران انتخاباتی عراق و حوادث پیش رو
عبدالرضا فرجی راد 

بحـران انتخاباتـی عـراق بتدریج از حالتـی اعتراضی بـه نتایج انتخابات جنبه روشـن 
تـری بـه خـود مـی گیـرد و مخالفیـن شـیعه نتایـج بدسـت آمـده انتخاباتـی بتدریج 

خواسـته هـای اصلـی خـود را بیان مـی کنند.
نتیجـه ایـن انتخابات بـرای اکثریت گروههای شـیعی تعجـب انگیز بـود. گروههایی 
که معتقدند در حذف صدام از قدرت ، شکسـت داعش توسـط حشدالشـعبی و خروج 
آمریـکا از عـراق نقـش مهمـی را بـه عهده داشـته انـد.از سـوی دیگر مقتـدی صدر 
روحانـی شـیعه متمایـل بـه ملـی گرایـی عراقـی از نتایـج بدسـت آمـده در وضعیت 
مناسـب تـری بـرای تشـکیل دولت قـرار گرفته کـه حساسـیت اصلـی وی حضور و 
نفـوذ جمهـوری اسـامی ایـران در عراق اسـت هـر چند که در سیاسـت هـا و بیانیه 

هـای خـود نیـز شـعارهای ضـد آمریکایی و پـان عربی هم قابل مشـاهده اسـت.
همیـن مخالفـت اصلـی وی بـا نفوذ جمهـوری اسـامی باعث شـده کـه بتواند رای 
افـراد مـردد ملـی گرایـی که خواهـان عدم نفـوذ جمهوری اسـامی در عـراق بودند 
را هـم جـذب کنـد و حزب وی دسـت برتـر را در ایـن انتخابات برای تشـکیل دولت 
بدسـت آورد. از آنجایـی کـه دولـت الکاظمی سیاسـت هایـش با جریان صدر بیشـتر 
همخوانـی دارد و نزدیکـی بـه ایـن گـروه شـانس وی را بـرای انتخـاب مجـدد بـه 
عنـوان نخسـت وزیـر بـالا می بـرد طبیعی اسـت کـه گروههـای دیگر شـیعی که به 
رغـم اختافاتشـان بـا یکدیگـر هم اکنـون در مقابل جریـان صدر و دولـت الکاظمی 
متحد شـده اند حساسـیت بیشـتری نشـان دهنـد و با اینکـه در انتخابـات رای پایین 
تـری را بدسـت آوردنـد ولـی در تظاهـرات خشـن و بـا تلفـات اخیـر بطـور روشـن 
مخالفـت خـود را بـا انتخـاب مجـدد الکاظمـی به عنـوان نخسـت وزیر و حتـی قرار 
گرفتـن در پسـت قبـل از نخسـت وزیری یعنـی رییس سـازمان امنیت اعـام کنند.

ایـن حساسـیت وقتی بیشـتر شـد که گروههای شـیعی متحد احسـاس کردنـد مقتدا 
صـدر اتحـاد بـا گروههـای کردی و سـنی را دنبـال می کند کـه از سـویی هم قدرت 
اصلـی را در اختیـار داشـته باشـد و هـم بـه نخسـت وزیـری الکاظمی تداوم بخشـد.

چیـزی کـه پذیـرش ان برای گروههای شـیعی غیر ممکن اسـت و ترکیبـی از مقتدا 
صـدر، الکاظمـی، حـزب دموکـرات بارزانـی و گـروه سـنی الحبلوسـی مـورد حمایت 
کشـورهای حـوزه خلیـج فـارس و غـرب پایان حضـور گروههـای دیگر شـیعی را در 

عـراق بـه ارامـی پایان مـی دهد.
دولـت الکاظمـی در طـول زمامداری خـود هر چند که سـعی می کرد در ظاهر نشـان 
دهـد کـه روابـط خوبی بـا جمهوری اسـامی دارد ولی آنچـه که در عمـل انجام می 
داد گسـترش روابـط بـا کشـورهایی عربـی بـود کـه این کشـورها سـعی مـی کردند 
نفـوذ ایـران و جریانـات متمایـل به ایران را در سیاسـت های عراق کـم رنگ و حتی 
قطـع کننـد و در ایـن انتخابـات نقـش حمایتـی سیاسـی و مالـی آرامـی را از جریان 

صـدری، دولـت و جریان سـنی الحبلوسـی را دنبال مـی کردند.
حتـی در زمانـی کـه جمهوری اسـامی ایـران برای پرداخـت هزینه هـای مربوط به 
خریـد واکسـن کرونـا بـا مشـکاتی روبرو بـود دولـت الکاظمـی در هـر ماقاتی به 
رغـم قولهـای مسـاعد از آزاد کـردن پولهـای میلیـارد دلاری ایران که حتی بخشـی 
از آن بـرای تامیـن بـرق  و گاز مـردم عـراق بایـد بـه طـرف ایرانی پرداخت می شـد 
طفـره می رفـت در حالـی کـه آمریکا در شـرایطی نبود کـه بتواند در تحریـم عراق و 

بانـک هـای آن کشـور سـخت گیری های شـدیدی به عمـل آورد.
در حالی کـه هم زمـان معاماتـی کـه ایـران بـا کردسـتان عـراق صـورت مـی داد 
تبـادلات مالـی آسـان تـری بین ایـران و اقلیـم صورت مـی گرفت. بـه همین جهت 
گروههـای شـیعی عراقـی کـه هم اکنـون از نظـر رای آوری دچار مشـکل شـده اند 
نمـی خواهنـد ایـن فرصت را به جریان نسـبتا هماهنـگ صدر و الکاظمـی بدهند که 
هـم آنهـا را از صحنـه حضـور در قدرت حذف نمایند و هم دسـت کشـور های عربی 
در خلیـج فـارس ، اردن و شـمال آفریقـا را کـه در صدد حذف خود و ایـران از صحنه 

سیاسـی عراق هسـتند شـاهد باشند.
مـی تـوان گفـت که بـه رغـم رای بهتـر جریـان صـدر در انتخابـات وی کاری بس 
مشـکل را در پیـاده کـردن سیاسـت متصـور خـود در عـراق در پیـش رو دارد ضمن 
اینکـه جریـان سـنی عراق کـه در سـالهای اخیر روابطش بـا ایران بهبـود یافته و نیز 
جریـان کـردی نمیخواهنـد همچون مقتـدا صدر بی محابا دسـت بـه کاری بزنند که 

بـه مقابله مسـتقیم بـا جریانات دیگر شـیعی عراق کشـیده شـوند.
ضمـن اینکـه سیاسـت هـای دمدمـی مزاجـی مقتدا صـدر ایـن اطمینان کافـی را به 
آن هـا نمی دهـد کـه در شـراکت قـدرت بـا وی می تواننـد تـا پایـان بـا وی همـراه 

. شند با
بـا توجـه بـه اوصـاف بـالا به نظر میرسـد کـه کار تشـکیل دولـت در عراق بـه درازا 

بکشـد و شـاید تـا ماههـا و حتی یکسـالی طول بکشـد.
بعیـد هـم بـه نظـر می رسـد کـه تمـام احـزاب و گروههـای شـیعی، سـنی و کردی 
خواهـان برگـزاری مجـدد انتخابات باشـند زیرا که بخشـی از آنها خواهـان انتخاباتی 
بـا شـمارش آرا و بـه روش هـای سـنتی هسـتند کـه در ایـن صـورت هیچکـدام از 
جریانـات عراقـی مطمئـن نیسـتند که بـه خاطر مشـارکت کـم مـردم در انتخابات و 
تحریـم آن بـه ویـژه از سـوی شـیعیان رای بهتـری را بـه دسـت آورند. لـذا با طول 
کشـیدن تشـکیل دولـت و خسـته شـدن مـردم نهایتـا تشـکیل دولتی همـه گیر که 

اکثـر گـروه ها در آن سـهم داشـته باشـند بیشـتر متصور اسـت.

خبر

درخواست مالکی از رئیس جمهور برای 
بازرسی از »انتصابات فامیلی«

یـک عضـو کمیسـیون امنیت ملی و سیاسـت خارجی مجلـس با بیـان این که بعضی 
از وزرا هنـوز در مـاه عسـل انتصابـات بـه سـر می برنـد، از رئیس جمهور خواسـت تا 
بـه دفتـر بازرسـی ویـژه ریاسـت جمهـودی دسـتور دهـد تا ظـرف مهلت یـک هفته 

ای ماجـرای انتصابـات فامیلـی را پیگیری کنند.
فداحسـین مالکـی در جلسـه علنـی امروز یکشـنبه مجلس در نطق میان دسـتور خود 
ضمـن تشـکر از عملیـات اخیر سـپاه پاسـداران انقـاب در دریاهای جنـوب و توقیف 
نفتکـش گفـت: ماجراجویی های آمریکا و پاسـخ دندان شـکن جوانـان ایرانی حقایق 

زیـادی را برای جهانیان روشـن کرد.
ایـن عضـو کمیسـیون امنیت ملی و سیاسـت خارجـی مجلس خطاب به سـیدابراهیم 
رئیسـی گفـت: سـه ماه از شـروع کار شـما مـی گذرد و بنظر می رسـد برخـی از وزرا  

هنـوز در ماه عسـل انتصابات به سـر مـی برند.
وی بـا بیـان این کـه خبرهـای خوبـی از تیـم اقتصـادی دولت بـه گوش نمی رسـد، 
گفـت: برخـی اختاف نظرهـا در تیم اقتصادی، گرانی و مشـکات معیشـتی مردم را 
بـه حاشـیه بـرده اسـت. انتظـار داریم که شـما با یـک نهیب حیـدری تیـم اقتصادی 

دولـت را بـه همسـویی  و همگرایی دعـوت کنید. 
نماینـده مـردم زاهـدان بـا بیان ایـن ادعا کـه رابطه دولـت و مجلس به سـردی می 
رود، گفـت: علـت اصلـی این رابطه سـرد عـدم پاسـخگویی وزرا به نماینـدگان ملت 
اسـت، ادامـه ایـن رونـد بـه صـاح دو قـوه نیسـت. لازم اسـت رئیـس دولـت تذکر 

بدهـد تـا وزرا در ارتباطاشـان بـا نماینـدگان تجدید نظـر کنند.
مالکـی ضمـن تشـکر از رئیس دولت سـیزدهم بابت ایـن اظهارنظر کـه خط قرمزی 
از سـوی وزرا و دفتـرش نـدارد، گفـت: ایـن بـه تنهایـی کافـی نیسـت، بـرای عملی 
شـدن سـخنتان مهلـت یـک هفتـه ای تعیـن کـرده و بـه دفتـر بازرسـی ریاسـت 
جمهـوری دسـتور دهیـد تـا گـزارش دقیقی از ایـن موضوع تهیـه کنند و افـرادی که 

براسـاس نسـبتهای فامیلـی سـمت هایی را تصاحـب کردنـد برکنار شـوند. 
وی در ادامـه نطقـش بـه مشـکات حـوزه انتخابیه خـود پرداخت و گفـت: بالاترین 
نـرخ فقـر و بیـکاری، حاشـیه نشـینی و پاییـن تریـن نرخ توسـعه متعلق به سیسـتان 
و بلوچسـتان اسـت در عیـن حـال این منطقـه به دلیل داشـتن ظرفیتهـای مهم مثل 

مناطـق آزاد مـی توانـد بـرگ برنده بـرای تحول اقتصاد باشـد.

چرا موضوع حمله به منزل الکاظمی مشکوک است؟
تحــولات پس از برگزاری انتخابات پارلمانی 
در عــراق و اعتراض گروهــی از مردم این 
کشور به نتایج آن، به ویژه رخدادهای خونین 
جمعه گذشته در بغداد، موضوع حمله پهپادی 
به منزل نخست وزیر این کشور را مشکوک 

و قابل تامل بیشتری می نماید.
دولت عراق بامداد یکشنبه به وقت محلی با 
انتشار بیانیه ای اعام کرد که محل سکونت 
مصطفی الکاظمی نخست وزیر عراق با یک 
پهپاد بمب گذاری  شده هدف سوء قصد قرار 

گرفته اما نخست وزیر آسیبی ندیده است.
الکاظمــی نیز بــه فاصله کوتاهــی پس از 
انتشــار این خبــر در توییتی ضمــن تاکید 
برســامتی خود همگان را به حفظ آرامش و 

خویشتنداری دعوت کرد.
تحــولات پس از برگزاری انتخابات پارلمانی 

در عــراق و اعتراض گروهــی از مردم این 
کشور به نتایج آن، به ویژه رخدادهای خونین 
جمعه گذشــته در بغداد از جمله موضوعاتی 
اســت که موضوع حمله پهپــادی به منزل 
نخست وزیر این کشــور را مشکوک و قابل 

تامل بیشتری می نماید.
در این رابطه موارد ذیل قابل توجه است:

1- هرگونــه ناامنــی و بی ثباتی در عراق به 
طور قطع با منافع جریان های سیاسی دلسوز 
و گروه های مقاومت که برای ایجاد امنیت در 
این کشور ده ها شهید و جانباز تقدیم کرده اند 

در تضاد است.
۲- معترضیــن به نتایــج انتخابات در عراق 
که مدعی تقلب گســترده و ســازمان یافته 
در انتخابــات هســتند تاکنون بــه صورت 
مسالمت آمیز درخواســت های خود را مطرح 

کرده اند اما با حمله نیروهای امنیتی و کشته 
و زخمی شــدن گروهی از مردم در تظاهرات 
روز جمعه مشــخص شد که برخی حاضر به 
شنیدن اعتراض آرام مردم نیستند و به آن با 

گلوله پاسخ می دهند.
3- در حالــی که کمیتــه حقیقت یاب برای 
بررسی رخدادهای خونین روز جمعه در بغداد 
تشــکیل شــده و در تاش برای شناسایی 
آمرین و عاملین کشــتار معترضان اســت، 
رخداد حمله به اقامتگاه نخست وزیر عراق به 
طور قطع موجب به حاشــیه رفتن وقایع روز 
جمعه و نادیده انگاشــتن مطالبات معترضان 
بــه نتیجه انتخابات خواهد شــد و نمی تواند 

منفعتی برای آنان به دنبال داشته باشد.
۴-واکنش ســریع برخی عناصر، رسانه ها و 
گروه های غرب گرا بــه رخداد حمله پهپادی 

به منزل الکاظمی و متهم ســازی گروه های 
مقاومت به دســت داشــتن در ایــن اقدام، 
موضوع دیگری است که ابهامات این رخداد 
مشــکوک را بیشــتر می کند، به ویژه اینکه 
اظهارات و اظهارنظرهایی از این دســت در 
رسانه های منطقه ای و بین المللی نیز بازتاب 

گسترده ای داشته است.
5- در کنار موارد ذکر شده عدم فعالیت پدافند 
آمریکایی C_Ram که در سفارت این کشور 
در بغداد مستقر بوده و با کوچکترین تحرکی 
در آسمان پایتخت عراق فعال شده و واکنش 
نشــان می دهد نیز از موضوعاتی است که به 

ابهامات موجود در این رخداد دامن می زند.
به گزارش نورنیوز، اگرچه طی روزهای آینده 
و با بررســی دقیق تر مســتندات مربوط به 
رخداد حمله پهپادی به منزل نخســت وزیر 

عراق، ابعاد و زوایای پنهان آن مشــخص تر 
خواهد شــد لیکن واقعیت غیر قابل انکاری 
که از هم اکنون می توان به آن اشــاره کرد 
این اســت که اشغالگران عراق که بر اساس 
قانون مصوب پارلمان ناگزیر به خروج از این 
کشور هستند همه ابزارهای سیاسی، امنیتی 
و نظامی خود را برای ناامن ســازی و ایجاد 
بی ثباتــی در عراق بســیج کرده اند تا از این 
طریق بتوانند توجیهی برای خارج نشــدن از 

این کشور دست و پا کنند.
هوشــیاری، درایت و توجه به ضرورت حفظ 
و تقویت انســجام سیاســی و ملی به ویژه 
ارتقاء جایــگاه و نقش آفرینی ســازنده بیت 
شیعی مهمترین الزامی است که برای عبور از 
شرایط نگران کننده امروز در عراق ضروری 

است.

یادداشت

دستور رئیس جمهور به وزرا و مسئولان اجرایی:
به خبرسازی و ادعاهای کذب، بلافاصله پاسخ دهید

انتصابات فامیلی به شرط رعایت اصل شایسته سالاری، ایرادی ندارد

رئیس جمهور با بیان اینکه دشــمنان راهبرد مأیوس کردن 
مــردم را در پیش گرفته انــد، گفت: آنــان از اینکه فضای 
امیدواری در کشــور ایجاد شــده ناراحت و عصبانی هستند 
و با طــرح ادعاهای غیرواقع به دنبال ایجــاد یأس در بین 
آحاد مردم هســتند، لذا همه باید در مقابل اینگونه هجمه ها، 

هوشیار باشند.
آیت الله  ســید ابراهیم رئیســی روز یکشنبه در جلسه هیأت 
دولت با اشــاره به طرح شبهات مختلف در رسانه ها از جمله 
موضوع توجه بعضی از وزرا نسبت به انتصاب بستگان خود، 
گفت: وزرا و مسئولان اجرایی به خبرسازی و ادعاهای کذب، 
بافاصله پاســخ دهند و اجازه ندهند ذهنیت منفی در جامعه 

بوجود آید
رئیس جمهور تاکید کرد: هدف از تکرار شبهات، ایجاد یأس 
و ناامیدی در بین آحاد مردم اســت و در این زمینه متأسفانه 

بعضی ها نادانسته با راهبرد دشمن همراهی می کنند.
وی افــزود: مســئولین ضمــن اینکه مراقب هســتند وارد 
حاشــیه های کاذب نشوند باید به افکار عمومی اهمیت قایل 

شوند و به شبهات، پاسخ مستند و مستدل بدهند.
وی تبعیــض در پرداخت حقوق و قراردادهای کاری مختلف 
در سازمان ها و ادارات دولتی را غیرقابل قبول دانست و تأکید 
کرد: یکی از جلوه های مهم اجرای عدالت در دولت سیزدهم 
نظام عادلانه پرداخت است و باید همه دستگاه ها تاش کنند 

تا تبعیضی وجود نداشته باشد.
 رئیســی در ادامه با اشاره به اهمیت جایگاه شورای فرهنگ 
عمومی از وزیر فرهنگ و ارشــاد اســامی خواست موانع 

فعالیت این شورا را برطرف کند.
رئیس جمهور در ادامه جلسه پس از رأی اعتماد هیئت دولت 

به محمدمهدی اعایی به عنوان اســتاندار قزوین، مجتبی 
عبداللهی به عنوان اســتاندار البرز و سیدمحمود حسینی پور 
نوری به عنوان اســتاندار مازندران، گفت: در هر 3 اســتان 
ظرفیت هــای زیادی برای ایجــاد اشــتغال و فعال کردن 
اقتصاد گردشــگری و اقتصاد دیجیتال و نیز اقتصاد دریا در 
ســواحل مازندران وجود دارد و باید همه ظرفیت ها را برای 
رفع مشــکات مردم بویژه ایجاد اشتغال و رفع بیکاری بکار 

گرفت.
رئیسی با اشــاره به اینکه بودجه 1۴01 برای رشد اقتصادی 
8 درصدی پیش بینی و برنامه ریزی شده است، افزود: تفاوت 
بودجه امسال با سنوات قبل در این است که دیگر استانداران 
برای بودجــه و اعتبار به مســئولین مرکز کشــور مراجعه 
نمی کنند و به هر استان اعتباری داده شده تا سهم خود را در 

راستای تحقق رشد 8 درصدی ایفا کند.

رئیس جمهور تأکید کرد: رشــد اقتصادی بدون حضور همه 
دســتگاه ها و اعطای سهم به هر یک از آنها اتفاق نمی افتد، 
لذا بر این اساس برای ایجاد رشد 8 درصدی همه دستگاه ها، 

استان ها و استانداران باید نقش جدی ایفا کنند.
رئیسی با تأکید بر لزوم استفاده از نیروهای کارآمد و انقابی 
در ســطوح مختلف مدیریتی، اظهار داشت: همه مسئولیت 
داریم تا متناســب با انتظارات مردم با تاش شــبانه روزی، 
دغدغه ها و نگرانی انها را برطــرف نموده و اعتماد عمومی 
را جلب کنیم و لازمه این کار استفاده از نیروهای انقابی و 

کار جهادی است.
در این جلســه وزیر اقتصاد و دارایی با اشاره به بازدید یکماه 
قبل رئیس جمهور از انبار ســازمان اموال تملیکی در استان 
بوشــهر و دستور رئیس جمهور برای ســاماندهی این اموال  
در مدت 3 ماه، افــزود: پیش نویس مصوبه اصاح اختیارات 
سازمان اموال تملیکی برای تصویب به دولت ارایه شده است 
ضمن اینکه رئیس جدید سازمان اموال تملیکی نیز با همین 
مأموریت انتخاب شــد تا بتواند ظــرف 3 ماه آینده موضوع 

ساماندهی و فروش اموال را پیگیری کند.
خاندوزی افــزود: انتظار داریم با اجرای دســتور رئیس قوه 
قضائیه بــرای صدور احکام قضایــی در مهلت 15 روزه در 
محاکــم و تعزیــرات، بافاصله در دولت فــروش اموال و 

ساماندهی انبارها را 3 ماهه، با سرعت عملیاتی کنیم.
در ابتدای این جلسه حجت الاســام والمسلمین قرائتی در 
ســخنانی با تشــریح اخاق و مدیریت از دیدگاه اسام بر 
اهمیت رعایت اصــول و ارزش های دینی در حوزه مدیریت 
و توجه جدی مســئولین به اقامه نمــاز به عنوان اولویت در 

دستگاه های اداری تأکید کرد.

یک نماینده ســابق مجلس گفت: اگر فردی شایستگی های 
لازم را داشته باشد، نباید صرفا به دلیل اینکه با مقام مسئولی 
نســبت فامیلی دارد، او را از قرارگیری در مناصب مدیریتی 

محروم کرد.
ایسنا نوشــت: جواد آرین منش با اشاره به برخی از انتصابات 
فامیلی که اخیرا در دولت و تعدادی از نهادهای دیگر صورت 
گرفته اســت، اظهار کرد: ما باید تعریفــی دقیق از انتصاب 
فامیلی داشته باشیم. انتصاب فامیلی بدین معناست که فردی 
بدون دارا بودن شایســتگی ها و صاحیت های لازم، صرفا 
به دلیل وابســتگی فامیلی در یک پســت مدیریتی منصوب 
شــود. انتصاب مدیران به این شکل، تداعی گر حکومت های 

دیکتاتوری و موروثی است.
وی افزود: اما باید توجه داشت که در این رابطه نباید افراط و 
تفریط کرد. اگر فردی از شایستگی های لازم برخوردار باشد 
و تخصــص و تعهد کافی را دارا باشــد، نباید صرفا به دلیل 
اینکه نســبت فامیلی با یکی از مقامات سیاسی دارد، او را از 
حقوق خودش محروم کرد. بنابراین باید تعریفی درســت از 

انتصاب فامیلی داشت و بر مبنای آن قضاوت کرد.
این فعال سیاســی اصولگرا خاطرنشــان کرد: امروز در دنیا 
سازمان ها برای پیشــرفت خودشان، تاش می کنند بهترین 
افراد را گزینش و جذب کنند. بنابراین در کشورهای مختلف، 

تدوین نظــام ارزش یابی برای شایســتگی ها امری معمول 
است. در کشور ما نیز چند ســالی است سازمان امور اداری 
و اســتخدامی در این زمینه قدم های موثری برداشــته است 
و کانون هایــی را به نام کانون های ارزیابی، برای ســنجش 

توانمندی های مدیران ایجاد کرده است .
آرین منــش ادامه داد: این کانون ها افراد را از حیث توانایی ها 
و شاخصه های مختلف مدیریتی مورد ارزیابی قرار می دهد و 
بهترین ها را بر اساس ماک های روانشناسی و جامعه شناسی 
گزینش می کند. قرار بر این بود که برابر این دستورالعمل های 
دولت، بانــک اطاعاتی جامعــی از توانمندی های مدیران 
ایجاد شود و شایســتگی های افراد در سطوح مختلف مورد 
بررســی قرار گیرد و برای انتصــاب در مدیریت های عالی 

بهترین ها گزینش شوند.
وی عنــوان کــرد: حال اگر شــخصی چه وابســته به یک 
مقام مســئول باشــد و چه نباشــد، چنانچه طی این پروسه 
توانایی هایش به اثبات برســد، نباید او را از حق خودش در 
قرارگیری در مناصب مدیریتی کشــور محروم کرد و با این 
کار باعث شــد جامعه از او و تخصصش بی بهره شود. اما اگر 
فردی بدون دارا بودن توانایی های لازم، صرفا به دلیل نسبت 
فامیلی با مقامات، در پستی منصوب شود، هم به خود آن فرد 

و هم به مردم جفا شده است .

این نماینده ســابق مجلس بیان کرد: آنچــه که تا به الآن 
ما شاهد بودیم، این اســت که دولت سیزدهم در مقایسه با 
دولت های پیشین، نسبت به فساد، رانت، تبعیض و انتصابات 

فامیلی بسیار با حساسیت برخورد کرده است و آقای رئیسی 
مکــررا در خصوص توجه به عدم انجام انتصابات فامیلی، به 

مسئولین مختلف و اعضاء کابینه اش هشدار داده است.
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پرداخت بیش از ۱۴۴ میلیارد ریال تسهیلات بلاعوض به زلزله زدگان خراسان شمالی

قول بهبود صنعت خودرو تا ۲ سال آینده 

توزیع نهاده دامی برای حمایت از دامداران

مدیرکل بنیاد مسکن انقاب اسامی خراسان 
شمالی از پرداخت 1۴۴ میلیارد و ۷00 میلیون 
ریال در قالب تسهیات باعوض به ۴1۴ نفر 
از متقاضیان زلزله زده اســتان در سال جاری 

خبر داد.
بــه گزارش روزنامه »صبــح امروز« و به نقل 
از ایســنا، علــی محمدی، با اشــاره به وقوع 
زمین لرزه ای به بزرگی 5.5 ریشــتری در ۲۷ 
اردیبهشت ماه ســال جاری، اظهار کرد: 1۴3 
واحــد در شهرســتان گرمه و جاجــرم دارای 
اولویت ســاخت بــود که از این تعــداد 1۴3 
متقاضی به بانــک معرفی و 1۴3 فقره پرونده 

نیز تشکیل شد.
وی ادامــه داد: عقــد قــرارداد، پــی کنی، 
فونداسیون و اجرای ســتون برای 1۴3 واحد 

انجام شده است؛  1۴3 واحد در مرحله اجرای 
سقف و 13۹ واحد در مرحله دیوارچینی هستند 
که تمام تاش ما این اســت که تا پایان آبان 

ماه 1۴3 واحد دارای اولویت تکمیل شوند.
مدیرکل بنیاد مسکن انقاب اسامی خراسان 
شــمالی با تأکید بر نقش مهم مشارکت مردم 
مناطق زلزله زده در ســاخت واحدها، تصریح 
کرد: تســهیات متمم در حال حاضر به مبلغ 
۲0 میلیــون تومــان از بنــد »و« تبصره 1۶ 
اعتبارات روســتایی اســتانداری به افراد تعلق 
می گیرد.وی در رابطه با تســهیات بند »و« 
تبصره 1۶ اعتبارات روســتایی استانداری بیان 
کرد: تاکنون ۲8۹ متقاضــی معرفی به بانک 

شده  و 53 متقاضی نیز عقد قرارداد کرده اند.
محمدی با اشاره به مجموع واحدهای زلزله زده 

در شهرســتان گرمه و جاجرم، افزود: تاکنون 
8۷۷ فقره پرونده تشکیل شده است که از این 
تعداد ۷۴۲ متقاضی معرفی به بانک شــدند و 

برای 5۷۹ واحد عقد قرارداد انجام شد.
وی ادامــه داد: برای 550 واحد پی کنی، ۴۹۹ 
واحد فونداســیون، ۴۴۷ واحد اجرای ســتون، 
30۲ واحد اجرای ســقف و بــرای 180 واحد 

دیوارچینی انجام شده است.
مدیرکل بنیاد مسکن انقاب اسامی خراسان 
شــمالی در خصوص ســیمان رایگان اهدایی 
مقــام معظم رهبری، تصریح کرد: حمل حدود 
ســه هزار تن ســیمان معادل ۶0 هزار پاکت 
از استان گلســتان به روستاهای هدف توسط 
ماشین آلات بنیاد مســکن استان انجام شده 

است.

وزیــر صنعــت، معــدن و تجارت در حاشــیه 
افتتاح نمایشــگاه بین المللی قطعــات، لوازم و 
براینکه  مجموعه های خــودرو، ضمن تاکیــد 
برنامه ریزی های صورت گرفته برای صنعت، در 
حال اجراســت، نوید این را داد که ظرف مدت 
دو ســال آینده شــاهد صنعتی به روزتر و تولید 
محصولات با مصرف سوخت پایین و باکیفیت 

خواهیم بود.
به گــزارش روزنامه »صبح امــروز« و به نقل 
از ایســنا، ســیدرضا فاطمی امین، وزیر صنعت، 

معدن و تجارت در مراســم افتتاحیه نمایشگاه 
بین المللی قطعات، لوازم و مجموعه های خودرو، 
ضمن انتقاد از روابط  مالی بین خودروســازان 
و قطعه ســازان،  کاهــش هزینه های ســر بار 
خودروســازان را نیز امری مهم دانسته و اظهار 
کرد: اصاح ســاختار مالی شــرکت بایســتی 
صــورت گیرد که اکنون در حال انجام اســت. 
نمی تــوان منکر بدهی هــای صنعت خودرو به 
قطعه ســازان و زیان انباشــته بالای آن ها شد.  
برنامه ریزی هایــی برای بهبــود صنعت خودرو 

تعریف شــده است که در مســیر تحقق بوده و 
ظرف دو ســال آینده قطعا شاهد صنعت خودرو 
به روزتر با تولیداتی با مصرف ســوخت پایین و 

باکیفیت خواهیم بود.
وی افــزود: در چند بخش در حــال انجام کار 
هســتیم که از جملــه آن ها مدیریــت جریان 
نقدینگی خودروســازان و کاهــش هزینه های 
سربار آن ها خواهد بود.  اصاح ساختار صنعت  
خودرو از جمله 10 برنامه در نظر گرفته شــده 
اســت. ما دنبال مجموعه ســازی هستیم.  در 

مجموعه سازی، خودرو ساز با چندین قطعه ساز 
همکاری خواهد کرد و کار را باهم پیش خواهند 
برد. این ســاختاری اســت که در اکثر صنایع 
خودروسازی در جهان موفقیت آمیز بوده است.

گفتنی است شــانزدهمین نمایشگاه بین المللی 
قطعــات، لــوازم و مجموعه هــای خــودرو با 
حضــور وزیر صنعت، معــدن و تجارت، معاون 
امور صنایع وزارتخانــه مذکور، عبدالرزاق داود 
)مشاور نخست وزیر پاکستان در امور بازرگانی 
و ســرمایه گذاری( و با مشــارکت حدود 500 

شــرکت بزرگ قطعه ســازی داخلی و خارجی 
)چیــن، ترکیه، هنــد، آلمان و ایتالیــا(  افتتاح 
شد. این نمایشــگاه که توسط شرکت بازرگانی 
بین المللی ایدرو برگزار شده، در زمینه قطعات و 
تجهیزات  و  ماشین آلات  مجموعه های خودرو، 
قطعه ســازی، تحقیقات و طراحی مهندســی، 
مواداولیه و تجهیــزات جانبی خودرو، بازرگانی 
و خدمات پس از فروش، لوازم تزئیناتی خودرو، 
تعمیر و نگهداری خودرو فعالیت دارد و از امروز 

)1۶ آبان ماه( تا 1۹ آبان ماه دایر است.

معاون امور تولیدات دامی وزارت جهاد کشاورزی گفت: ماهانه 
یک میلیون و 800 هزارتن جو، ذرت و کنجاله برای حمایت 
از دامداران توزیع می شــود.به گزارش روزنامه »صبح امروز« 
و به نقل از وزارت جهاد کشــاورزی، حسین دماوندی نژاد از 
افزایش توزیع نهاده به دلیل خشکســالی بی سابقه و کاهش 
علوفه مورد نیاز در استان های مختلف کشور خبر داد و گفت: 
ماهانــه یک میلیون و 800 هزارتن جو، ذرت و کنجاله برای 
حمایت از دامداران و عشایر توزیع می شود.وی افزود: سیاست 

وزارت جهاد کشــاورزی تأمین نهاده های دامی برای حمایت 
از عشــایر و دامداران صنعتی و سنتی است که بخش مهمی 
از پرورش و نگهداری دام و طیور در کشــور از دام روستایی 
و عشــایر تأمین می شود.دماوندی نژاد با اشاره به اینکه کشور 
درگیر خشکسالی بی سابقه است و این خشکسالی تقاضا نهاده 
دامی را ۲ برابر کرده اســت، گفت: وزرات جهاد کشــاورزی 
با مکانیزم برنامه ای و ســهمیه ای که از پیش تعیین شــده 
در تاش اســت که در موعد مقرر به شــکل ماهانه این نیاز 

را برای بخــش دام صنعتی، طیور صنعتی، دام روســتایی و 
عشــایری تأمین کند.وی گفت: متوسط ماهانه ۹00 هزار تن 
ذرت، 500 هزار تن جو و ۴00 هزار تن کنجاله ســویا برای 
بخش دام صنعتی، طیور صنعتی، دام روســتایی و عشایری 
توزیع شده است.دماوندی نژاد به حمایت کامل از مرغداری ها 
فعال در بخش مرغ گوشــتی و تخم گذار اشاره کرد و گفت: 
به منظور کاهش مشکات این بخش، اصاح قیمت ها انجام 
شــد تا این روند مؤثرترین موانع پیــش روی تولیدکنندگان 

این حوزه را برطرف شود و تولیدکنندگان بدون دغدغه تولید 
مطمئن و پایدار داشــته باشــند.وی افزود: هم اکنون در بازار 
مرغ وتخم مرغ تعادل ایجاد شده و تولید توسط تولیدکنندگان 
شکل گرفته و به بازار روانه شده و در اختیار مصرف کنندگان 
قرار دارد.دماوندی نژاد با اشاره به اجرای طرح اصاح نژاد دام 
ســبک گفت: ارزیابی برای اجرای این طرح در دست بررسی 
اســت تا پس از بررســی، برنامه آینده برای اصاح نژاد دام 

اطاع رسانی خواهد شد.

رب گوجه همچنان بر مدار صعود قرار 
دارد

در حالی که حدود دو هفته پیش دبیر سندیکای صنایع کنسرو ایران، حداکثر قیمت یک 
قوطی رب گوجــه فرنگی را 38 تا ۴0 هزار تومان اعام کرده بود، مشــاهدات میدانی 

حاکی از این است که این محصول تا ۴۷ هزار تومان هم به فروش می رسد.
بــه گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از ایســنا، اخیــرا افزایش قیمت رب گوجه 
خبرســاز شد و دبیر سندیکای صنایع کنسرو افزایش قیمت مواد اولیه، بسته بندی و سایر 
ملزومات تولید و فرارســیدن پایان فصل گوجه فرنگــی را از دلایل این افزایش قیمت 

عنوان کرد.
قیمت رب گوجه در زمان مشــابه سال قبل بیش از ۲0 هزار تومان، اوایل امسال حدود 
35 هزار تومان و تا دو هفته پیش 38 تا ۴0 هزار تومان بود. اما مشاهدات میدانی نشان 

می دهد قیمت این محصول حالا به ۴۷ هزار تومان هم رسیده است.
گفتنی اســت که این محصول مشــمول قیمت گذاری تثبیتی نیســت و در بازار تعیین 

می شود.
همچنین ســامانه 1۲۴ زیر نظر وزارت صنعت، معدن و تجارت که طبق اعام مسئولان 
باید برای رصد روزانه قیمت اســتفاده شود، از بازار بسیار عقب تر است، چرا که محدوده 
قیمــت هر قوطــی 800 گرمی رب گوجه را 1۴ هزار و ۹00 تــا 1۷ هزار و ۶00 تومان 

اعام کرده است.

 درخواست رییس کمیسیون عمران
 از رییس جمهور

رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسامی، تاکید کرد: انتظار می رود رئیس جمهور 
هرچه سریع تر جلسه شورای عالی مسکن را جهت انجام هماهنگی های بین دستگاهی 

برای آغاز ساخت سالانه یک میلیون واحد مسکونی تشکیل دهد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از ایسنا، محمدرضا رضایی کوچی بیان کرد: 
در اولین جلســه شورای عالی مسکن مقرر شــد تا حداکثر ظرف 10 روز بعد بافاصله 
رییس جمهور جلسه بعدی را برگزار کند، اما با گذشت سه هفته هنوز این جلسه از سوی 

رییس جمهور تشکیل نشده است.
وی در ادامه اظهار کرد: این امر می تواند به تولید مســکن آســیب وارد کند. درخواست 
بنده از رئیس جمهور این است که به سرعت جلسه شورای عالی مسکن را تشکیل دهد 

تا کارهایی که بر روی زمین مانده و نیاز به هماهنگی دارد انجام شود.
نماینده مردم جهرم در مجلس شورای اسامی، تصریح کرد: باید هماهنگی بین دستگاه 
هــا از جمله بانک ها، وزارت صمت برای تامین مصالح، وزارت اقتصاد برای زمین هایی 
که در اختیار دستگاه های دولتی است هرچه سریع تر انجام شود تا شاهد تسریع در شروع 

ساخت یک میلیون واحد مسکونی در سال باشیم.

بلاتکلیفی برنج های دپو شده در گمرک
معاون امور فنی گمرک ایران گفت: برنج های دپو شــده در گمرک، در انتظار همکاری 

وزارت صمت، جهاد کشاورزی و بانک مرکزی است.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از صدا و ســیما، مهراد جمال ارونقی معاون 
امــور فنی گمرک ایــران گفت: ممنوعیت فصلی برنج از ابتدای مردادماه آغاز شــد، اما 
محموله هایی داشــتیم که قبل از ممنوعیت واردات برنج به کشــور رســیده بودند و با 
مصوبه ای که از ستاد تنظیم بازار اخذ کردیم توانستیم 15 هزار تن برنج را ترخیص کنیم.

وی افــزود: برنج هایی هم بعد از ممنوعیت فصلی به گمرکات رســیده که میزان آن 85 
هزار تن اســت که با پایان زمان ممنوعیت واردات از 15 روز دیگر نســبت به ترخیص 

آن اقدام می شود.
معاون امور فنی گمرک ایران گفت: پیش از آن هم تا ابتدای آغاز ممنوعیت واردات برنج 

حدود ۷00 هزار تن برنج ترخیص شده بود.
ارونقی اظهــار کرد: برای برنج هایی که ماه ها در گمــرکات مانده اند تأمین ارز صورت 
نگرفته و کد رهگیری بانک را ندارند ما این را به وزارت جهاد کشــاورزی اعام کردیم. 

ویرایش ثبت سفارش هم باید از سوی وزارت صمت صورت گیرد.

تهاتر نفت ایران با برنج پاکستانی 
مشاور ارشد نخست وزیر پاکستان در امور بازرگانی و سرمایه گذاری در دیدار با وزیر جهاد 
کشاورزی ایران اظهار کرد که پاکستان دارای برنج و ایران دارای نفت و پتروشیمی است 

که می توانیم این کالاها را با هم تهاتر کنیم.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از پایگاه اطاع رسانی وزارت جهاد کشاورزی 
ســید جواد ســاداتی نژاد وزیر جهاد کشــاورزی در دیدار با عبدالرزاق داود مشاور ارشد 
نخســت وزیر پاکستان در امور بازرگانی و سرمایه گذاری )سرپرست وزارتخانه بازرگانی 
پاکســتان( و هیات همراه اظهار کرد: پیشینه رابطه ایران و پاکستان قدمت بالایی دارد، 
ما دارای مرز، دین، فرهنگ و اقوام مشترک هستیم که می تواند شرایط تجاری بهتری 

نسبت به امروز برای دو کشور به ارمغان بیاورد.
وی افزود: ایران و پاکســتان رقابتی در محصولات کشاورزی ندارند و مکمل هم هستند 

بنابراین باید از فرصت همکاری دو کشور استفاده شود.
وزیر جهاد کشــاورزی در رابطه با کالاهای صادراتی ایران به پاکستان خاطرنشان کرد: 
در حال حاضر ما ظرفیت صادرات خرما و ســیب درختی را به پاکستان داریم و در مقابل 

می توانیم کنجد و برنج وارد کنیم.
وی ادامه داد: نگاه ما در دولت جدید، نگاه ارتباط با همسایه و از طریق تهاتر است.

وزیر جهاد کشــاورزی با اشــاره به این که تعرفه ای دو کشور باید ترجیحی باشد، عنوان 
کرد: ما باید نگاه جدیدی به کشاورزی داشته باشیم و در زمینه دام سنگین، شتر، مرکبات 
و محصولات کشاورزی با هم همکاری کنیم، همچنین باید مشکات بازارچه های مرزی 

برطرف شود.
وی ادامه داد: پیشنهاد می کنیم مراودات مالی دو کشور با توجه به شرایط تحریم ایران، 

از طریق پول رایج در دو کشور انجام شود تا مشکات تجاری دو کشور برطرف شود.
در ادامه این دیدار، عبدالرزاق داود مشاور ارشد نخست وزیر پاکستان در امور بازرگانی و 
سرمایه گذاری )سرپرست وزارتخانه بازرگانی پاکستان( اظهار کرد: در حال حاضر روابط 
تجاری و اقتصادی ایران و پاکستان هیچ مناسبتی با پیشینه روابط این دو کشور ندارد و 

امیدواریم بتوانیم این شرایط را تغییر دهیم.
وی افزود: در این منطقه نیازمند یک اتصال و ارتباط بین کشــورهای ایران، پاکســتان، 
افغانســتان، ترکمنستان، قزاقستان و تاجیکستان است و در این اتصال منطقه ای، ایران 
و پاکســتان مهمترین کشور ها هستند، بدون ایرن این ارتباط به ظرفیت نهایی نخواهد 

رسید.
داود ادامه داد: هرگونه بهبود همکاری تجاری و اقتصادی با ایران بســیار مهم اســت و 

حجم تجارت این دو کشور به خصوص در حوزه کشاورزی باید گسترش یابد.
وی با اشاره به ظرفیت تهاتر در دو کشور عنوان کرد: پاکستان دارای برنج و ایران دارای 

نفت و پتروشیمی است که می توانیم این کالاها را با هم تهاتر کنیم.
مشــاور ارشد نخست وزیر پاکستان در امور بازرگانی و سرمایه گذاری عنوان کرد: ما به 
شرایط تحریمی ایران واقف هستیم و به دنبال یک ساز و کار برای ایجاد ارتباط موثر و 

مفید با برادرمان ایران هستیم به همین دلیل پیشنهاد تهاتر را مطرح می کنیم.
وی افزود: محصــولات دیگری که می توانیم به ایران صادر کنیم شــامل کینوا، انبه و 
مرکبات است و امیدواریم مشکات موجود برای تبادلات تجاری در سایه روابط برادرانه 

با ایران مرتفع شود.

خبر

سوال کارشناسان اقتصادی از دولت؛

شروع استقراض از بانک مرکزی؟
در شــرایطی که درآمد نفتی چندانی وجود 
نــدارد و امــکان افزایش درآمــد مالیاتی و 
گمرکی و ســایر درآمدها نیز مهیا نیســت، 
کارشناســان، کسری  از  بســیاری  دغدغه 
شدید بودجه و نگرانی در خصوص چگونگی 
جبران آن اســت. در این میان کارشناسان 
معتقدند دولت به جــز بانک مرکزی، فعا 
امکان زیادی بــرای جایگزین کردن خاء 
درآمدهــای نفتی ندارد و به نظر می رســد 
استقراض غیرمســتقیم از بانک مرکزی در 

حال وقوع است.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل 
از خبرآناین، این شرایط در حالی است که 
دولت ماهانه حدود ۶00 هزار میلیارد تومان 
حقوق پرداخت می کند. در عین حال، دولت 
در بخش های یارانه ای تعهداتی دارد که باید 
ماه به ماه ادا کند و در کنار آن، زمزمه هایی 
شنیده می شــود که احتمال دارد به تعهدات 
یارانــه ای دولــت اضافه شــود؛ آن طور که 
محســن رضایی، معاون اقتصــادی دولت 
اعام کــرده و از خبرهای خوش در آذرماه 

سخن گفته است.
در این شرایط، گزارش ها حاکی از آن است 
که کســری ۴50 هزار تومانی بودجه پیش 
پای دولت اســت، اما با این وجود، احسان 
خانــدوزی، وزیــر اقتصاد مدعی اســت در 
شرایطی که کشور با کسری بودجه بی سابقه 
تحویل دولت سیزدهم شــد، اما در مهرماه 
مخارج دولت بدون هیچ انتشار اوراق بدهی 

جدید تامین شد.
تامین مالی بودجه چگونه؟

آیا واقعا این گونه اســت و دولت برای تامین 
مالی بودجــه چه کرده اســت؟ دولت های 
گذشــته در ســال های اخیر بــرای جبران 

کسری بودجه به استقراض از بانک مرکزی 
روی آوردنــد و بــه چند روش مســتقیم و 
غیرمســتقیم از آن درخواســت چاپ پول 

کردند.
نخســتین راه، استقراض مســتقیم دولت از 
منابع بانک مرکزی است. به این صورت که 
اگر دولت نتواند کســری بودجه را از طریق 
افزایش مالیات یا انتشار اوراق قرضه دولتی 
که همان اســتقراض از بازار بدهی اســت، 
تامیــن کند، اقدام به انتشــار پول یا همان 
اســتقراض از بانک مرکزی می کند. دومین 
راه اســتقراض دولت از بانــک مرکزی، از 
طریق اســتقراض بانک ها از بانک مرکزی 
است؛ در واقع میزان اضافه برداشت بانک ها 
از بانک مرکزی افزایــش می یابد و در این 
روش بانک ها واسطه این استقراض هستند. 
استقراض از بانک مرکزی موجب رشد پایه 
پولــی و حجم نقدینگــی و در نهایت ایجاد 

تورم در کشور می شود.
طبق آمارهای بانک مرکزی، در ســه ماهه 
ابتدای سال 1۴00 بدهی دولت به این بانک 
به 1۶5 هزار میلیارد تومان رسیده  است که 
رشدی ۴3.۴ درصدی نســبت به اسفندماه 
سال 13۹۹ داشته است. این رقم تنها بدهی 
دولت به بانک مرکزی اســت. اما آمارهای 
بانک مرکزی نشــانگر آن هستند که بدهی 
دولت به بانک ها در سه ماهه ابتدای امسال 
نسبت به اسفند 13۹۹ رشدی ۶.۲ درصدی 
داشــته و به ۴۲1 هزار میلیارد تومان رسیده  

است.
از ســوی دیگر، با توجه بــه اینکه این رقم 
فقط بدهی خــود دولت اســت، باید افزود 
که بدهی شــرکت های دولتی به بانک های 
کشور نیز رشــدی ۶5.1 درصدی سبت به 

اســفندماه سال 13۹۹ داشــته و به بیش از 
۲۴ هزار میلیارد تومان رســیده  است. بدهی 
شــرکت های دولتی به بانک مرکزی نیز در 
سه ماهه ابتدای 1۴00 به 3۶.۴ هزار میلیارد 

تومان رسیده است.
در این میان، بنا به گزارش نماگرهای بانک 
مرکــزی، بدهی بخش دولتی به سیســتم 
بانکی در ســه ماهه ابتدای امســال رقمی 
بیش از ۶۴۷ هزار میلیارد تومان است که  از 
رشد 15.۴ درصدی نسبت به اسفندماه سال 

13۹۹ برخوردار بوده است.
حقوق ماهانه 600 هزار میلیارد تومانی

حاتمی یزدی  احمــد  در همین خصــوص، 
درباره خبرهای منتشــر شــده درباره عدم 
اســتقراض از بانک مرکزی و نحوه جبران 
کسری بودجه، می گوید: من یاد گفته سعدی 
افتــادم که گفــت دروغ مصلحت آمیز به از 
راســت فتنه انگیز! تصور می کنم این دستور 
زندگی فردی اســت، نه زندگی خانوادگی و 

اجتماعی.
وی می افزاید: دولت های ما متاســفانه هیچ 
تعهــدی به راســتگویی نداشــته اند و فکر 
می کنند مرتبا ما در مقطع حســاس تاریخی 

هستیم که اقتضا می کند راست نگوییم.
بیــان این که  با  اقتصادی  این کارشــناس 
داستان استقراض از بانک مرکزی نیز همین 
اســت، تصریح می کنــد: از رییس جمهور و 
وزیر اقتصاد خواهش می کنم اگر استقراض 
نکردیم، آمار و ارقام بدهید. درآمد دولت که 
مشــخص است. اینها را می شــود به مردم 
گفت از آنچه در بودجه نوشــته بودیم برای 
فروش نفــت و گاز که چقدر تولید می کنیم 
و چقــدر می فروشــیم، واقعیت چیســت؟ 

قیمت های فروش ما چقدر بوده است؟

حاتمی یزدی متذکر می شود: اگر درآمد نفت 
و گاز محقق نشــود، طبیعی اســت درآمد 
گمرک و مالیات هم محقق نمی شود. وقتی 
یابد، برای عدم استقراض،  درآمدها کاهش 
باید هزینه ها را کاهش دهیم. نیروی انسانی 
کارکنان دولت و نیروهای مسلح بسیار زیاد 
هستند. کدام را کاهش داده ایم؟ سالی ۶00 

هزار میلیارد تومان داریم حقوق می دهیم.
رکود بیشتر و اشتغال بی رونق

وی ادامه می دهد: تنها راه دولت این اســت 
که بودجه عمرانی اش را صرف نکند که در 
نتیجه، اشــتغال دچار مشکل می شود. وقتی 
هــم تــوان بانک ها را صــرف خرید اوراق 
قرضه کنیم، بانک هــا پولی برای وام دادن 
به صنعت ندارند که در نتیجه رکود بیشتر و 

اشتغال بی رونق می شود.
این کارشــناس اقتصادی یادآور می شود: در 
۴0 سال اخیر هر وقت دولت کسری بودجه 
داشته، از بانک مرکزی استقراض کرده است. 
الان همــه کارشناســان می گویند یا دولت 
مستقیما از بانک مرکزی برداشت می کند یا 
به صورت غیرمستقیم استقراض می کند. اگر 
همه اشتباه می گویند، آقای خاندوزی بگوید 
چه کرده است که بودجه را بدون استقراض 
تراز کرده است؟ اینها را آقایان می دانند، ولی 

روال دروغ مصلحت آمیز دارند.
حاتمی یزدی تاکید می کند: این روال باعث 
شده اعتماد مردم به دولت و نظام اداری در 
تمام ســطوح از شهرداری تا بانک ها و ثبت 
کاهش یابد. مسوولان امر را سوگند می دهم 
شما را به خدا با مردم راست و شفاف حرف 
بزنید. شــما اطاعاتی دارید که ما نداریم. 
بیایند راســت بگویند چطــور کاهش درآمد 
نفــت و مالیات و گمرک را جبران کرده اند؟ 

مگر راهی جز اســتقراض از بانک مرکزی 
داشتند؟ لازم اســت به خاطر اعتماد کردن 
مردم به شما، راست و شفاف صحبت کنید.
استقراض غیرمستقیم از بانک مرکزی؟

مرتضی افقــه، اقتصاددان نیز می گوید: خا 
ناشی از نبود درآمدهای نفتی به جز از طریق 
استقراض از بانک مرکزی چه مستقیم و چه 

غیرمستقیم میسر نیست.
وی می افزاید: منابع تامین کســری بودجه 
یا از خــارج بوده یــا اســتقراض از بانک 
مرکــزی یا از مردم کــه در این مدت چون 
درآمد نفتی نداشــتیم، از فروش دارایی ها تا 
صندوق توســعه ملی، هر چه دولت امکان 
داشــته، مصرف کرده اســت. ضمن اینکه 
فروش اوراق بدهــی با توجه به تفاوت نرخ 
تورم و نرخ ســود، قاعدتا خریــدار مردمی 
ندارند. دولت بــه ازای بدهی های خود به 
پیمانکاران، این اوراق را تحمیل می کند که 

یک ظلم است.
اقتصادی متذکر می شود: به  این کارشناس 
نظر نمی رســد دولت به جز بانک مرکزی، 
بــرای جایگزین کردن  امکان زیادی  فعا 
خاء درآمدهای نفتی داشــته باشــد. این 
بیشتر به واقعیت نزدیک است که استقراض 
غیرمســتقیم از بانک مرکــزی اتفاق افتاده 
است. هیچ راه دیگری هم دولت ندارد؛ مگر 

اینکه بحث فروش نفت را حل کند.
افقــه عنــوان می کند: شــاید دولــت باید 
هزینه هــای جاری مــازداش را کم کند که 
تعداد زیادی نانخور به بودجه آویزان هستند 
که توســط افراد ذی نفوذ آمده اند و در کوتاه 
مدت امکان دور کردن آنهــا از این بودجه 
نیســت. من هم تمایــل دارم بگویم تمرکز 

دولت بر منابع بانک مرکزی است.
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تعزیرات حکم تعطیلی ۴ بیمارستان را صادر 
کرد

مدیرکل تعزیرات حکومتی تهران از حکم تعطیلی چهار بیمارستان شهر تهران به دلیل اضافه دریافت 
از بیماران خبر داد و گفت: این چهار بیمارســتان برای بار ســوم مرتکب این تخلفات شده اند و طبق 

قانون باید تعطیل شوند ولی اگر بتوانند رضایت شکات را فراهم کنند مشمول تخفیف خواهند شد.
ایســنا نوشت: محمدعلی اسفنانی در این باره اظهار کرد: تعداد قابل توجهی از بیمارستان های تهران 
مرتکب تخلف اضافه دریافت از مردم شــده اند که این تخلفات در حال رسیدگی است و در خصوص 

چهار پرونده، اضافه دریافت از بیماران به خصوص بیماران کرونایی محرز شد.
مدیر کل تعزیرات حکومتی تهران از حکم تعطیلی چهار بیمارستان شهر تهران به سبب اضافه دریافت 
از بیماران خبر داد و گفت: چون این حکم هنوز قطعی نشده است از بیان نام این بیمارستان ها معذوریم، 

اما هر چهار بیمارستان، سومین بار تخلف کرده اند.
وی گفت: پرونده ها از ناحیه کمیسیون ماده 11 وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی که مربوط به 
دانشگاه های علوم پزشکی است برای تعزیرات ارسال شد که بسیار سریع رسیدگی کردیم و حکم اولیه 

آن صادر شده و، چون حکم قطعیت پیدا نکرده است، اسامی این چهار بیمارستان را اعام نمی کنیم.
مدیرکل تعزیرات حکومتی تهران افزود: این چهار بیمارستان در شهر تهران هستند و تخلف هر چهار 
بیمارستان در مرتبه سوم بوده است و بر همین اساس هر چهار بیمارستان پروانه مسئول فنی و پروانه 
تاســیس آن لغو شده است و طبق قانون باید تعطیل شوند مگر اینکه تا صدور حکم قطعی، رضایت 

شاکیان را جلب کنند.
اســفنانی گفت: بر همین اساس بیمارستان اول ۲۲1 میلیارد ریال از مردم اضافه دریافت داشته است 
که عاوه بر اســترداد این وجه باید سه میلیارد و 130 میلیون ریال نیز به عنوان جزای نقدی در حق 

صندوق دولت پرداخت کند.
وی افزود: این بیمارستان به لغو پروانه تاسیس و همچنین پروانه مسئول فنی و توبیخ کتبی و درج در 

پرونده پزشکی محکوم شده است.
مدیرکل تعزیرات حکومتی تهران گفت: بیمارســتان دوم هم به سبب اضافه دریافتی که داشته است، 
محکوم شد 10 برابر ارزش تخلف انجام شده را به عنوان جزای نقدی بپردازد و لغو پروانه مسئول فنی 
و لغو پروانه تاســیس و همچنین توبیخ کتبی و درج در پرونده از دیگر احکام صادر شده در خصوص 

این بیمارستان است.
اسفنانی افزود: بیمارستان سوم هم 1۷8 میلیون ریال اضافه دریافت از مردم داشته است که عاوه بر 
استرداد این وجه باید یک میلیارد و ۷00 میلیون ریال نیز جزای نقدی پرداخت کند و لغو پروانه تاسیس 
و لغو پروانه مسئول فنی و توبیخ کتبی و درج در پرونده از دیگر احکام صادره برای این بیمارستان است.

کشف 212 کیلوگرم تریاک از خودروی کامیون 
جانشــین فرمانده ارشد انتظامی استان خراسان رضوی از کشــف ۲1۲ کیلوگرم تریاک از خودروی 

کامیون خبر داد.
پایگاه خبری پلیس نوشــت: ابراهیم قربان زاده با بیان این خبر تشریح کرد: پلیس خراسان رضوی در 
اقدامی اطاعاتی  محموله مواد افیونی قاچاق از استان های شرقی کشور به خراسان رضوی را ردزنی 

و به طور پوششی تحت تعقیب قرار گرفت. 
وی ادامه داد: نیروهای فرماندهی انتظامی شهرســتان خلیل آبــاد در این ماموریت ضربتی خودروی 

کامیون حامل مواد مخدر را توقیف و در بازرسی از این خودرو ۲1۲ کیلوگرم تریاک کشف کردند. 
گفتنی است که در این عملیات یک متهم دستگیر شده است.

خراسان شمالی در صدر تولد نوزادان
مدیرکل ثبت احوال خراسان شمالی گفت: در این استان به ازای هر یک هزار نفر جمعیت، 1۶ ولادت 

ثبت می شود که این رقم از میانگین کشوری بیشتر است.
ایرنا نوشت:علی زاهدی نیا با بیان اینکه »در کشور به ازای هزار نفر جمعیت، 1۴ ولادت ثبت می شود 

که این رقم در خراسان شمالی بیشتر است« اظهار کرد: 
در هفت ماهه امســال هشت هزار و ۲83 واقعه ولادت در استان ثبت شده است که شامل پنج  هزار 
و ۶50 واقعه شــهری و ۲ هزار و ۶33 واقعه روستایی است و در مقایسه با مدت مشابه سال قبل 1.8 

درصد کاهش دارد.
وی با بیان اینکه »در این بازه زمانی  تولد چهار هزار و ۲۷3 پسر و چهار  هزار و 10 دختر ثبت شده 
اســت« افزود: در این مدت به ازای هر 100 ولادت دختر 10۷ ولادت پســر در استان به ثبت رسیده 

است.
به گفته زاهدی نیا، بیشــتر مادران اســتان در ۲5 تا ۲۹ ساله بوده اند که ۲ هزار و ۲3۷ فقره ولادت از 

مادران در این بازه سنی گزارش شده است.
وی گفت: شهرستان بجنورد با ثبت چهار هزار و 811 واقعه ولادت بالاترین میزان و شهرستان جاجرم 

با ثبت 1۶8 واقعه کمترین فراوانی در ثبت واقعه ولادت را دارد.
زاهدی نیا اظهار داشت: جمعیت استان در پایان مهرماه با تعداد ۴۹8 هزار و ۴۶3 نفر مرد و ۴۹3 هزار 
و ۶۶5 نفر زن و در مجموع ۹۹۲ هزار و 1۲8 نفر برآورد می شود که از این تعداد 55۶ هزار و ۷58 نفر 

ساکنان مناطق شهری و ۴35 هزار و 3۷0 نفر ساکنان مناطق روستایی هستند.
وی افزود: اســامی محمد، امیرعلی ، علی، آریا و حســین به ترتیب با فراوانی 1۲۴ ، 1۲۲ ، 10۶ ، ۹۹ 
و ۹۲ پنج نام منتخب پســران و اسامی فاطمه، زهرا،  رستا،  آوا و آسنا به ترتیب با فراوانی های 1۴8 

، ۹۹، 8۷، ۷۶ و ۷0 در جایگاه اول تا پنجم جدول فراوانی اسامی منتخب دختران قرار گرفته است.
مدیر کل ثبت احوال خراسان شمالی خاطرنشان کرد: این امر نشان دهنده عاقه و ارادت مردم استان 
به خاندان عصمت و طهارت و در واقع بیانگر رفتارهای فرهنگی مردم بر اساس آموزه های دینی است.

شناسایی سویه آلفا کووید 1۹ در سگ ها و 
گربه های انگلیسی

بر اســاس نتایج یک مطالعه جدید، نتیجه آزمایش دو گربه و یک سگ در انگلیس برای گونه آلفای 
کووید-1۹ مثبت شد. گونه آلفای کووید-1۹ برای اولین بار در ماه سپتامبر در انگلیس شناسایی شد و 

معمولًا به عنوان »گونه انگلیسی« کرونا شناخته می شود.
 ایرنا به نقل از خبرگزاری یونایتدپرس نوشت: محققان می گویند، عاوه بر این، دو گربه و یک سگ 
دیگر نیز ۲ تا ۶ هفته پس از ابتا به بیماری قلبی شــواهدی مبنی بر وجود آنتی بادی علیه ویروس 
داشتند.مشــخص شده اســت که کووید-1۹ در افرادی که عایم شدید دارند باعث ابتا به عوارض 
قلبی می شود. به گفته محققان، بسیاری از صاحبان حیوانات خانگی در این مطالعه چند هفته قبل از 
اینکه حیوان خانگی آن ها بیمار و آزمایش کووید-1۹ آن ها مثبت شود، عایم تنفسی پیدا کرده بودند.

»لوکا فراسین« دامپزشک »مرکز ارجاع دامپزشکی رالف« در مارلو در انگلیس و یکی از نویسندگان 
این مطالعه در یک بیانیه مطبوعاتی اظهار داشت: »مطالعه ما اولین موارد ابتای گربه ها و سگ ها را به 
گونه آلفای کووید-1۹ گزارش می دهد. این مطالعه همچنین »بیش از هر زمان دیگری خطر ابتای 

حیوانات را به کووید-1۹ « برجسته می کند.
طبق اعام سازمان بهداشت جهانی، گونه آلفا کووید-1۹ ممکن است مسری تر از سویه ویروسی باشد 

که برای اولین بار در ووهان چین شناسایی شد و ممکن است باعث ابتا به بیماری جدی تری شود.
در اوایل همه گیری کرونا، گزارش ها در هنگ کنگ نشان داد که دو سگ به کووید-1۹  آلوده شده اند. 
با وجود اینکه هیچ مدرکی مبنی بر اینکه حیوانات اهلی می توانند ویروس را به انســان منتقل کنند، 

وجود ندارد، اما این حیوانات قرنطینه شدند.
با این حال، مطالعه ای که اوایل سال جاری میادی منتشر شد، مواردی از انتقال کرونا را از انسان به 
گربه گزارش کرد. به گفته محققان، حیوانات در این مطالعه برای ابتا به کووید-1۹ مورد ارزیابی قرار 
گرفتند؛ زیرا آزمایش کرونای صاحبان آن ها مثبت بود. عاوه بر این، آنها همچنین عایمی از بیماری 
قلبی از جمله میوکاردیت شدید یا التهاب عضله قلب را که از عوارض شناخته شده آلودگی با ویروس 
کووید-1۹ است، نشان دادند.فراسین گفت: »اگرچه التهاب عضله قلب، یک عارضه شناخته شده در 
افراد مبتا به کووید-1۹ است، اما هرگز قبا در حیوانات خانگی مشاهده نشده بود. با این حال، عفونت 
کووید-1۹ در حیوانات خانگی همچنان یک بیماری نســبتا نادر است و بر اساس مشاهدات، به نظر 

می رسد انتقال کووید-1۹ از انسان به حیوان خانگی اتفاق می افتد نه برعکس آن«.

خبر

خیری که در آمریکا ساکن بود و ۱۷ مدرسه در خراسان رضوی ساخت؛
ساخت مدرسه به وسعت یک کشور 

نایب رئیس کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس مطرح کرد:
تاکید بر دریافت مهریه عندالمطالبه و نقد

رییس پلیس راهنمایی رانندگی ناجا:
تنها ۷ شهر ایران دارای دوربین ثبت تخلف هستند

محمدعلی علی نژاد
زنده یاد حاج جواد عســگری، یکی از  خیران 
نیک اندیشی بود که در امر مقدس مدرسه سازی 
فعالیت داشت. او اصالتا اهل کاشان بود و یک 
سال قبل از انقاب اســامی به کشور آمریکا 

مهاجرت کرد.
مشارکت در ســاخت 1۷ مدرســه طی حدود 
10 ســال )ســال های 8۴ تا ۹۴(؛ در شهرهای 
مختلف خراسان رضوی از جمله کات، گناباد، 
باخرز، سبزوار و خواف از افتخارات ایشان است؛ 
مدارس اهدایی ایشــان به خواست خودشان به 
نام ائمه معصومین )ع( نامگذاری شده است و در 
حال حاضر هزاران نفر از دانش آموزان  وطن در 
مدارسی که توسط مرحوم عسگری ساخته شده 

است، مشغول به تحصیل هستند. 
زنده یاد عسگری که سال ها در خارج از کشور 
اقامت داشــت، هم چنان به فکر هموطنان خود 
بود و با همکاری مجمع خیرین مدرســه ســاز 

استان خراسان رضوی تعدادی مدرسه ساخت.
امور مربوط به احداث مدارس را محمد بخشی 

فر نماینده این خیر مدرســه ســاز   که خود از 
خیرین مدرسه ساز  است به برعهده داشت.

عاقمندی و دلبستگی زنده یاد عسگری برای 
انجام کارهای عام المنفعه در وطن  نشانگر این 
بود که او در هر کجای این جهان اقامت داشت، 
به مدرسه سازی برای دانش  آموزان میهن خود 
فکر می کرد و اقدامات زیــادی نیز انجام داد. 
مرحوم عســگری در آبان ماه 1۴00 در ایالت 

کالیفرنیای آمریکا دار فانی را وداع گفت.
البته در کنار این خیر مدرســه ســاز، ایرانیان 
بســیاری در خــارج از کشــور، مســیر نیک 
مدرسه ســازی برای فرزندان ایــران را انتخاب 
کرده انــد، ایرانیانی از آمریکا، اروپــا  و ... که 
برای ساخت مدرسه در داخل  وطن خود تاش 

می کنند . 
گفتنی اســت مجمع خیرین مدرسه ساز استان 
با هدف ساخت و توســعه فضاهای آموزشی و 
پرورشی مناســب برای دانش آموزان به عنوان 
اولین مجمع کشور در ســال 13۷۷ در مشهد 

ایجاد شده است.

نایــب رئیس کمیســیون حقوقــی و قضایی 
مجلس با اشــاره به بخشــی از اهداف طرح 
اصــاح قانون مهریه گفــت: تاکید ما بر این 
است که تا جایی که امکان دارد مهریه نقد و 

به صورت عندالمطالبه دریافت شود.
ایسنا نوشت: حجت الاسام حسن  نوروزی در 

خصوص آخرین اقدامات کمیسیون حقوقی و 
قضایی مجلس مبنی بــر طرح اصاح قانون 
مهریه عنوان کرد: هفته گذشته کمیته بررسی 
کننده این موضوع بــا حضور اعضای کمیته، 
متخصصین، کارشناسان و اعضای فراکسیون 
زنان جلسه داشــت و ۴ ماده از طرح مربوطه 

را به تصویب رساند، چندین ماده از این طرح 
باقی مانده است که پس از بررسی و تصویب 
آن، طــرح را به صحن علنــی مجلس ارائه 

خواهیم داد.
وی افزود: تاکید ما بر این اســت که تا جایی 
کــه امــکان دارد مهریــه نقد و بــه صورت 

عندالمطالبه دریافت شــود، نــه اینکه 500 یا 
هزار سکه به صورت عندالاستطاعه باشد و به 
اجرا گذاشته شود، یعنی تاکید بر این است که 
مهریه عندالمطالبه باشد و اگر هم نظر طرفین 
بر عندالاستطاعه اســت در صورت ضرورت 

باشد و تضمین کافی اخذ شود.

نایــب رئیس کمیســیون حقوقــی و قضایی 
مجلس بیان کرد: هنگامــی که زوج بیش از 
50 ســکه و مهریه بالا را می پذیرد باید یک 
حق الثبت نیز بپــردازد، این حق الثبت برای 
موضوع ازدواج آســان در بودجه ســال آینده 

منظور خواهد شد.

رییــس پلیس راهنمایی رانندگی ناجا گفت: در 
کل کشــور  ۴ هزار و 500 دوربین ثبت تخلف 
در راه های اصلی و شــهرها وجود دارد و فقط 
در ۷ شــهر کشــور دوربین ثبت تخلف وجود 
دارد که ۴۹ درصد دوربین ها معیوب بوده و کار 

نمی کند.
مهر نوشــت: سردار ســید کمال هادیان فر در 
جلســه علنی روز یکشــنبه مجلس شــورای 
اسامی در جریان بررسی کلیات لایحه اصاح 
قانون رســیدگی به تخلفــات رانندگی گفت: 
تبصره های 1 و ۲ قانون رســیدگی به تخلفات 
رانندگی فرصت 10 ساله ای به نیروی انتظامی 
داد که بــا توجه به کمبود نیرو از درجه داران با 
شرایط خاص استفاده کنند و در ادامه دوربین ها 

ساماندهی و تجهیز شوند.
رییس پلیــس راهنمایی رانندگــی ناجا افزود: 

از ابتدای اجرای این طرح از ۶ هزار ســرباز و 
درجه دار استفاده شــد که اکنون این تعداد به  
یک هزار و ۲00 نفر از درجه داران و ســربازان 
رســید و طبیعتا در طول پنج سال آینده کمتر 

هم خواهد شد.
وی ادامــه داد: در کل کشــور  ۴ هزار و 500 
دوربین ثبت تخلف در راه های اصلی و شهرها 
وجود دارد و فقط در ۷ شــهر کشــور دوربین 
ثبت تخلف وجود دارد که ۴۹ درصد دوربین ها 

معیوب بوده و کار نمی کند.
ریس پلیس راهنمایی رانندگی ناجا اظهار کرد: 
طبق قانون، وزارت راه و شهرســازی مسوول 
توسعه دوربین ها است که باید بحث توسعه را 
از وزارت راه و شهرسازی پیگیر شد، ولی ریالی 
از محل اعمال جریمه به افسران و درجه داران 

تعلق نمی گیرد و به خزانه می رود.

بــه گفتــه وی، از این مبلــغ 30 درصد برای 
شــهرداری، 30 درصد وزارت راه و شهرسازی، 
۲0 درصــد صندوق خســارت های بدنی بیمه 
مرکزی و ۲0 درصد برای حوزه توسعه فرهنگ 
رانندگی اســت، با این وجــود طبق گزارش ها 
بخــش زیادی از این مبالغ هم به دســتگاه ها 
واریز نشده اســت.هادیان فر تصریح کرد: 1۷8 
کد جریمه وجود دارد که فقط سربازان آموزش 
دیده آن را اعمال می کنند و درجه داران به ۶1 
کد دیگر رسیدگی کرده و دادن نمره منفی در 

صاحیت سربازان نیست.
وی با اشــاره به انتقادهایی مربوط به ساعات 
ممنوعیت تردد شــبانه خاطرنشان کرد: ما در 
این موضوع نقشــی نداریم و تنهــا به عنوان 
ضابط عمل می کنیم، این موضوع مصوبه ستاد 

ملی مبارزه با کرونا است.

طرح موسوم جوانی جمعیت و حمایت از خانواده چیست؟

آنچه که از ما دریغ می کنند!
جعفر شاهرخی، جامعه شناس

بالاخره طرح موســوم به »جوانــی جمعیت و 
حمایت از خانواده« پس از مدت ها کش و قوس 
و رفت و برگشــت بین مجلس شورای اسامی 
و شــورای نگهبان در روزهای اخیر به تصویب 
و تایید شــورای نگهبان رسید. طرحی که شاید 
به دلیل اهمیت و گستردگی مخاطبان، بتوان از 
آن به عنوان یکی از اساســی ترین و مهم ترین 
طرح های مطرح در مجلس شــورای اســامی 

نام برد.
 در ایــن طرح ســرفصل های مختلف از قبیل 
موضوعات مربوط بــه ازدواج و جوانان، دوران 
بــارداری بانــوان، تســهیات دولتــی در این 
خصوص، تسهیات مســکن، اقتصاد، تجارت، 

مســکن، اقتصــادی _ اجتماعی، آموزشــی و 
غیره به چشم می خورد و بر این اساس تکالیف 
مشــخصی بر عهــده وزارتخانه هــای مختلف 
اقتصاد،   بهداشــت، آموزش و پرورش، صمت، 
رفاه، مســکن، بانــک مرکزی، صدا و ســیما، 
آموزش عالی و ... گذارده شده است که هر یک 
باشند.اینکه  ارائه تسهیات داشــته  سهمی در 
تســهیات درنظر گرفته شــده و حمایت های 
تکلیفــی دولت چقــدر در شــرایط اقتصادی 
اجتماعی امروز بــرای خانواده ها جذابیت ایجاد 

خواهد کرد جای تأمل دارد.
 در اینکــه بخشــی از هزینه هــای ازدواج و 
پوشــش های  مالی،  حمایت های  و  فرزندآوری 
بیمــه ای و مرخصــی بارداری و غیــره در این 

طرح لحاظ شــده و می تواند مشــوق خوبی در 
این موضوع باشد جای شکی نیست. به عبارت 
دیگر این قانون به حدی گســترده هســت که 
می شــود گفت ماحظــات لازم در این قانون 
سنجیده شده است.اما نکته اساسی و قابل توجه 
این قانون که مورد ســوال واقع شده و  پیش از 
تدوین آیین نامه های اجرایی، عنایت به آن لازم 
است، شفافیت نکاتی از قبیل برداشته شدن الزام 
تایید سه پزشــک و یک قاضی برای تشخیص 
خطرناک بودن بــارداری مادر و یا صدور مجوز 
برای ســقط قانونی و نیز عدم ضرورت آزمایش 
ژنتیک و غربالگری برای مادر که در جای خود 
به نوعی حمایت دولتی محســوب می شد، می 
باشد. مســائلی که می تواند تهدیدات جدی  را 

برای مادران  در پی داشــته باشــد. همچنین 
موضوع  ممنوعیت پرداخت بیمه برای سزارین 
و نیز ممنوعیت توزیع دولتی یارانه ای و رایگان 
وسایل پیشگیری از بارداری و در نتیجه افزایش 
احتمال بارداری ناخواسته و بیماری های مرتبط 
با آن و اثراتی کــه این مهم می تواند در جامعه 
از خود به جا بگذارد از دیگر مباحثی اســت که 
می بایست بطور روشن تر به آن پرداخته شود. 
حداقل انتظار این اســت که با تدقیق بیشــتر و 
پرهیز از شــتابزدگی و ... بــا اجرای این قانون، 
ســرکنگبین صفرا نیفزاید و ماحصل این همت 
جمعی و طرح بزرگ و فراگیر این چنینی،  بتواند 
به رضایتمندی مردم و شــکوفایی هرچه بیشتر 

کشور عزیزمان ختم شود.

اینکه تسهیلات درنظر 

گرفته شده و حمایت های 

تکلیفی دولت چقدر در 

شرایط اقتصادی اجتماعی 

امروز برای خانواده ها 

جذابیت ایجاد خواهد کرد 

جای تأمل دارد
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سرپرست دبیرخانه شورای فرهنگ عمومی خراسان رضوی:

باید از ظرفیت شورای فرهنگ عمومی برای 
تحول آفرینی فرهنگی استفاده شود

نشســت هم اندیشی فرهنگ عمومی و رســانه با حضور سرپرست دبیرخانه شورای فرهنگ 
عمومی و دبیران کار گروه های شــورای فرهنگ عمومی و اصحاب رســانه خراسان  رضوی 

برگزار گردید.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از روابط عمومی اداره فرهنگ و ارشــاد اســانی 
خراســان رضوی، در این جلسه یوسف امینی سرپرســت دبیرخانه شورای فرهنگ عمومی 
گفت: در تقویم رســمی کشور،  1۴ آبان روز فرهنگ عمومی نام گذاری شده است که نشان 
دهنده اهمیت فرهنگ عمومی در کشــور است و باید از ظرفیت این نام گذاری برای تبیین 

مسائل فرهنگی و رصد اولویت های فرهنگی استفاده شود.
وی افزود: گســتره فرهنگ عمومی بسیار وسیع است و شــامل باورها و جهان بینی، سبک 

زندگی، اخاقیات،  آداب و رسوم، زبان، لباس، نحوه رفتار، معماری شهری و....می شود.
امینی به فرمایشات رهبر معظم انقاب که نگاهشان به فرهنگ عمومی نگاه اصاح گری و 
ارتقای آن اســت اشاره داشت و تاکید کرد: یکی از گسترده ترین ساختارهای فرهنگی کشور 

شبکه  شورای فرهنگ عمومی است.
وی تحول گرایی، جــوان گرایی، نوآوری و خاقیت فرهنگی و بهره مندی از ظرفیت مردم 

در فرهنگ سازی را  لازمه موفقیت این شورا دانست.

 
فیلم های جدید در صف اکران

شورای صنفی نمایش بدون اشاره ای به 
وضعیت فیلم »گشت سه« تاریخ اکران 

چند فیلم جدید دیگر را اعام کرد.
به گزارش روزنامــه »صبح امروز« و به 
نقل از ایســنا، طبق اعام شورا، مصوبه 
جلســه روز یکشنبه 1۶ آبان ماه شورای 
صنفی نمایش براین اســاس مقرر شده 
اســت که از تاریخ 1۹ آبان مــاه اکران 
فیلم ســینمایی »منصور«، از تاریخ ۲۴ 

آبان اکران فیلم ســینمایی »صحنه زنی« و از اول دی ماه اکران دو فیلم ســینمایی »ازدواج 
جنجالی« و »عطر شیرین عطر تلخ« بامانع است.

از آنجا که پیش تر فقط تاریخ شــروع اکران فیلم ها اعام می شد، به نظر می رسد درج کلمه 
»بامانــع« بخاطر انصراف بعضی از صاحبان فیلم هایی اســت که در دو هفته گذشــته نام 
آثارشان برای اکران با تاریخ مشخص اعام شده بود اما پس از اینکه مشخص شد در دو ماه 

نزدیک به 15 فیلم روی پرده می روند از اکران پشیمان شدند.
همچنین در خبر ارسال شده از سوی شورای صنفی نمایش به زمان اکران فیلم »گشت سه« 
به کارگردانی سعید سهیلی که قرار بود از پنجم آبان همراه با »قهرمان« روی پرده رود ولی 
با وجود داشــتن پروانه نمایش فعا جلوی اکران آن گرفته شده، اشاره ای نشده است. این در 
حالی است که کارگردان فیلم شب گذشته خبر از اکران فیلم در آینده ای نزدیک داده است. 

جشنواره موسیقی 8 نفر را به کام مرگ کشاند 
بــه دلیل حجوم تماشــاگران در جریان 
برگزاری جشنواره موسیقی هیوستون در 
آمریکا حداقل هشــت نفر کشته و تعداد 

زیادی نیز مجروح شدند.
به گزارش روزنامــه »صبح امروز« و به 
نقل از ســی ان ان، در جریان برگزاری 
جشنواره موسیقی استروورلد در هیوستون 
آمریکا که با حضور بیش از 50 هزار نفر 
در استادیوم »NRG Park« همراه شده 

بود، در نتیجه ی ازدحام جمعیت، هشت نفر کشته و چندین نفر زخمی شدند.
دو نفر از قربانیان 1۴ و 1۶ سال داشتند و دیگر قربانیان نیز ۲1، ۲3 و ۲۷ سال سن داشتند. 
همچنین حداقل ۲5 نفر از مجروحان این حادثه به بیمارستان منتقل شدند که 13 نفر از آنها 

برای ادامه درمان بستری شده اند.
»سیلوســتر ترنر« شهردار هیوســتون در این زمینه گفت: »پرسش های بی پاسخ فراوانی در 
رابطه با این حادثه دردناک وجود دارد و طی روزها و هفته های آینده با دقت به بررسی عمیق 
این حادثه خواهیم پرداخت تا متوجه شویم چرا این اتفاق افتاده و چه کارهایی می توان برای 

جلوگیری از وقوع چنین حوادثی انجام داد.«
»ســاموئل پنا« رئیس آتش نشانی شهر هیوســتون نیز اعام کرد که در ساعت ۲1:00 به 
وقت محلی، »تراویس اسکات« خواننده رپ، در حال اجرا در جشنواره استروورلد بود که این 

ازدحام جمعیت و هجوم تماشگران روی داده است. 

 ۵۵ مجموعه خاص به سازمان اسناد ملی 
اهدا شد

مجموعه ای از منابــع کتابی و غیرکتابی 
شــامل کتاب، نشریات، پایان نامه و منابع 
غیر کتابی از ســال 13۹۷ تا نیمه نخست 
سال جاری به ســازمان اسناد و کتابخانه 
ملی ایران اهدا شــده اســت که در آمار 
منابع اهدایــی، تعداد 55 مجموعه خاص 

وجود دارد.
به گزارش روزنامه »صبــح امروز« و به 
نقل از روابط عمومی ســازمان اســناد و 
کتابخانه ملی ایران، فرناز محمدی معاون 
اداره کل فراهم آوری این سازمان گفت: 
براســاس آمار موجود در ایــن اداره کل، 

مجموعه های خاص اهدایی شــامل 50 هزار و ۹8۷ نســخه کتاب، 3 هزار و ۶1۷ نســخه 
نشــریه، ۲۷۲ نسخه پایان نامه و یک هزار و ۷58 نسخه منبع غیرکتابی از فرودین ماه سال 

13۹۷ تا نیمه نخست سالجاری به این سازمان اهدا شده است.
وی ادامــه داد: طی ایــن بازه زمانی، یک میلیون و 81۴ هزار و ۴5۲ نســخه منبع کتابی و 
غیرکتابی توسط افراد حقیقی و ناشرین خصوصی به سازمان اسناد و کتابخانه ملی ایران اهدا 

شده است که از این تعداد، 55 مجموعه مربوط به مجموعه های خاص می شود.
معاون اداره کل فراهم آوری سازمان اسناد و کتابخانه ملی ایران اظهار داشت: مجموعه های 
خاص، شامل کتابخانه های شخصی افراد می شود و این مجموعه در جهت تقویت و تکمیل 
منابع این ســازمان برای بهره مندی دانشجویان، پژوهشگران و دیگر اهالی علم و دانش به 

این سازمان اهدا می شود.
وی تصریح کرد: همچنین منابع تکراری و مازاد از مجموع اهدایی ها به جامعه هدف از جمله 
کتابخانه ها و مدارس مناطق کم برخوردار، روستایی، مرزی و جنوبی کشور ارسال می شود.
 محمدی گفت: بیشترین منبع اهدایی مربوط به مجوعه مرحوم حجت الاسام میرزا محمد 
علی انصاری اســت که شامل ۷ هزار و 8۲۴ هزار نسخه می شود و اهدای 15 نسخه کتاب 

نفیس و ارزشمندِ نکیسا هومن نیز دیگر مجموعه خاص اهدایی به این سازمان است.

خبر

قلم از میان انگشتان کامبیز درم بخش افتاد؛

آدمک هایی که به خواب می روند!
زنده یاد کامبیزدرم بخش، 
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از چهره های شــناخته 
شده در حوزه طراحی 
شامگاه  کاریکاتور،  و 
در  مــاه  15آبــان 
۷۹سالگی قلم خود را بر 
زمین گذاشت و در مقابله 
با کرونا نتوانست مقاومت 
وی  کــه  هرچند  کنــد. 
بر  این  از  پیش  ســال ها 
کرده  غلبه  معده  سرطان 

بود.
وی گرافیســتی مجرب و کاریکاتوریســتی 
متبحــر بود و از 15 ســالگی قلم می زد که 
ماحصل آن چندین جایزه بزرگ معتبر جهانی 
را برایش به ارمغان آورده بود. او که چندین 
از آثارش در کشورهای  نمایشگاه مســتقل 
مختلف جهان برگزار شده بود، در عرصه های 
بین المللی نیز با نشریاتی همچون نیویورک 
تایمز، نبل اشــپالتر، اشــپیگل و لوموند کار 

کرده بود.
آثــار درم بخــش در مراکز مهــم و بزرگِ 
فرهنگی ایــران و جهــان از جمله در موزه 
هنر،  فرهنگســتان  تهران،  معاصر  هنرهای 

خانه صبــا، کتابخانه ملی، موزه ســندیکای 
گرافیســت های ایران، موزه آوینیون پاریس، 
موزه کاریکاتور بازل سوئیس، موزه کاریکاتور 
گابروو در بلغارستان، موزه هیروشیما در ژاپن، 
موزه ضدجنگ یوگســاوی، موزه کاریکاتور 
اســتامبول در ترکیه، موزه کاریکاتور ورشو 
در لهســتان و مجموعه شــهرداری شــهر 

فرانکفورت آلمان نگهداری می شود.
از خادمین بالابلند فرهنگ معاصر ایران 

بود
پس از تائید خبر فوت این هنرمند برجســته، 
آیدین آغداشــلو، نقاش معاصر کشورمان در 
نوشت:  درم بخش  کامبیز  درگذشــت  سوگ 
»50 ســال بود که همدیگر را می شناختیم، 
در شــادی و اندوه، در شــهرت و در عزل، 
در امیــد و در نومیدی. نیــازی به رد و بدل 
کامی نداشــتیم و می دانستیم هر چه را که 
می دانیــم، دیگری هم می دانــد. از خادمین 
بالابلند فرهنگ معاصر ایــران بود و با چند 
خط و رنگ مختصر جهان اطرافش را چه آباد 
می کرد و جوهر معنایش را چه به سادگی به 
همه کس و همه جا می بخشــید… سهل و 
ممتنع که می گفتند کار او بود: کاری که برای 

همه ممتنع بود و برای او سهل...«

او در بخش دیگری آورده اســت: » بســیار 
سختی کشیده بود در ســال های نوجوانی و 
بی پناهی، و در ایام دراز غربت ناخواسته… 
و دوام آورده بود و دوباره از هیچ شروع کرده 
بود و چند باره بالیده بود… هر چه که داشت 
از همــت و نبوغ درونــی اش برآمده بود و او 
خود ساخته بود همه چیز را. حکایت ها داشت 
از نومیدی و اضطــراب دوران کودکی اش و 
از دوران بازســازی شگفت انگیز سال های در 
به دری و بی پناهی. اما هیچ چیز نتوانســت 
و نمی توانســت آن ذهن پر طــراوت و آن 
دســت بی همانند را از کار بیاندازد و متوقف 
کند… و از همین رو بــود که به مدت 50 
باقی  سال درخشــان ترین هنرمند حوزه اش 
ماند و نه تنها باقی ماند، که هر سال چیره تر 
و غنی تر و ماهرتر و شــگفت انگیزتر و تازه تر 

شد.«
مشوق همه کاریکاتوریست ها 

جواد علیزاده، کارتونیســت و کاریکاتوریست 
باسابقه کشــورمان نیز در گفت وگو با ایسنا 
ضمن اشاره به این نکته که کامبیز درمبخش 
عاشــق کارش بود، گفت: »ایشــان مشوق 
همــه کاریکاتوریســت ها بودنــد. کرونا چه 
بیماری شوم و وحشتناکی است که دیگر به 

هیچ کس رحم نمی کند. اصا مرگ به استاد 
درمبخش نمی آمد. ایشــان انقدر سرشــار از 
سوژه و خاقیت بود که خودش هم می گفت 
من هیچ وقت مشکل کمبود سوژه ندارم فقط 
مشــکل زمان دارم که تا چه زمانی می توانم 

برای سوژه ها و کارم زنده باشم.«
به گفته جواد علیزاده این هنرمند ســال ها در 
آلمان زندگی می کرد و همسر آلمانی داشت 
اما به دعوت نشــریه گل آقا به ایران آمدند. 
در حالی که می توانســتند در اروپا به زندگی 
خود ادامه دهند.علیزاده در همین رابطه اظهار 
کرد: »در این چند سال که ایشان ایران بودند 
یادم است همیشه از وضعیت مالی و دغدغه 
مســکن و محل کار گله داشــتند. ایشان نه 
محل کار ثابتی برای خودشــان داشتند و نه 
یک خانه ای که انقدر نگران اجاره نباشــند. 
حمایت های جدی از ایشان نشد و ای کاش 
با هنرمندی که اهل دانش و تخصص بود و 
از طرفی حاضر شــد که اروپا را ول کند و در 

وطن زندگی کند، برخورد بهتری می شد.«
همه با دهان فریاد می کشند و او با 

دستش
زنده یاد درمبخش برنده جایزه از بزرگ ترین 
و معتبرترین مســابقات بین المللی کاریکاتور 

ژاپن، آلمان، ایتالیا، سوئیس، بلژیک، ترکیه، 
برزیل، یوگساوی و چندین جایزه بین المللی 
جنبی دیگر بوده و داور مدعو چند نمایشگاه 
بــزرگ بین المللی کاریکاتور بوده اســت. او 
همچنین نشان شوالیه را از دولت فرانسه در 

آبان سال 13۹3 دریافت کرد.
بد نیست اشاره ای داشته باشیم که کیومرث 
صابری فومنی مشــهور به گل آقــا، کامبیز 
درم بخش را چنین معرفی می کند: »همه با 
دهان فریاد می کشند و او با دستش.« چنین 
تعبیری برای درم بخش کافی است که از وی 
به عنوان یکــی از کامل ترین فعالان حوزه 
کارتــون مطبوعاتی یاد کنیــم که خود را به 
عنوان معیــار، در جامعه هنری و مطبوعاتی 

ایران و جهان اثبات کرد.
شایان ذکر اســت کامبیز درم بخش به دلیل 
ابتا بــه ویروس کرونــا، از 10 آبان 1۴00 
در بخش مراقبت های ویژه بیمارســتان آتیه 
تهران بســتری شد و 15 آبان 1۴00 در سن 
۷۹ سالگی درگذشت.  پیکر این هنرمند روز 
سه شنبه )هجدهم آبان ماه( ساعت 10 صبح 
از مقابل خانه هنرمندان ایران بدرقه و سپس 
در قطعه هنرمندان بهشــت زهــرا )س( به 

خاک سپرده خواهد شد. 

شمایل دو ایرانی در مهم ترین کلیسای
 ارامنه جهان

تخصیص ۲ میلیارد ریال اعتبار برای مرمت آثار 
تاریخی خراسان شمالی

اجراهای زنده موسیقی از آذرماه به صحنه برمی گردند

عضو هیأت علمی پژوهشــگاه میراث فرهنگی و گردشگری 
می گویــد: شــمایل نقش بســته در ورودی »اچمیادزین«، 

مهم ترین کلیسای ارامنهٔ جهان، متعلق به دو ایرانی است.
بــه گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از روابط عمومی 
پژوهشگاه میراث فرهنگی و گردشــگری، مرتضی رضوانفر 
در نشست بررســی »میراث مشترک ایران و ارمنستان« که 
به دعوت رایزنی فرهنگی ایران در شــهر ایروان برگزار شد، 
گفت: »ارمنستان« در کتیبهٔ سه زبانهٔ داریوش هخامنشی در 
بیستون با نام ارمینه )به زبان پارسی و عیامی( و اورارتو )به 
زبان اکدی( به عنوان یک ســاتراپی یا استان ایران معرفی 

شده است.
این زبان شناس، ارمنســتان را نخستین کشور جهان دانست 
که مســیحیت را به عنوان دین رسمی و توسط تیرداد سوم 
اشــکانی در سال 301 میادی پذیرفته و گفت 13 سال بعد 

روم باستان مسیحیت را به رسمیت شناخت.
او افزود: بر اساس اسناد ارمنی، پذیرفتن مسیحیت، مربوط به 
بیماری سخت تیرداد و شفا یافتن وی توسط گریگور روشنگر 
)اولین رهبر دینی ارامنه و از نسل سورنا سردار ایرانی( است، 
لذا شــمایل این دو ایرانی بر ورودی کلیسای اچمیادزین که 

مهم ترین کلیسای ارامنهٔ جهان است، نقش بسته.
به گفته رضوانفر، شــهر مذهبی اچمیادزین، تا ســال 1۹۴5 

میادی بــه نام »ولاش آباد« نامیده می شــد و به دســت 
ولاش شــاه )11۷-1۴0میادی( از دودمــان پارتیان ایران 
بنا شــد.عضو هیأت علمــی پژوهشــگاه میراث فرهنگی و 
گردشــگری افزود: کلیســای جامع اچمیادزین که در اسناد 
ایرانی به نام ســه کلیسا نامیده شــده، محل استقرار جاثلیق 
)پیشوای جامع( ارامنه است.اچمیادزین محل اقامت مقامات 
عالی کاتولیک همه ارامنه و مرکز کلیســای رســالت ارمنی 
است. هر هفت سال، در این کلیسا دعای کریسمس مقدس 
برگزار می شــود و هزاران نفر از زائــران و پیروان برای این 
مراســم از نقاط مختلف جهان بــه اچمیادزین می آیند. این 
کلیســا عاوه بر جایگاه مذهبی، دارای ارزش های معماری 

نفیس است.

رییس اداره میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشــگری 
رازوجرگان گفت: ۲ میلیارد ریال اعتبار برای مرمت و حفظ 
آثار تاریخــی امامزاده نبی و ارگ بالای بخش غامان واقع 

در این شهرستان مرزی خراسان شمالی تخصیص یافت.
بــه گزارش روزنامه »صبح امروز« و بــه نقل از ایرنا، عقیل 
مجردی اظهار داشت: اعتبار مصوب امسال برای مرمت آثار 
تاریخی این شهرســتان مرزی چهار میلیارد بود که تاکنون 

نیمی از آن تخصیص یافته است.
وی افــزود: همچنین برای ایجاد زیرســاخت، راه، ســکو و 
ســرویس بهداشتی تفرجگاه و جاذبه طبیعی روستای چشمه 

فرحدین، ۲میلیارد ریال مصوب شده است.
مجــردی با بیــان اینکه تاکنــون 80 اثر تاریخــی در این 
شهرســتان مرزی خراســان شمالی شناســایی شده است، 
تصریــح کرد: از ایــن تعداد تنها 3۷ اثر تاریخی که شــامل 
میراث ملموس، ناملموس و میراث طبیعی است به ثبت ملی 

رسیده است.
وی با اشــاره به کشف  ۲3۴ شی تاریخی در این شهرستان 
مرزی، گفت: در نیمه نخست امسال،  سه دستگاه فلزیاب در 
شهرســتان کشف و در این رابطه پرونده چهار متهم تحویل 

مقام های قضایی شده است.
بقعه شــاهزاده نبــی غامان، مجموعه تاریخــی راز،  ارگ 

تاریخی آلمادوشن، تپه ارگ بالا،  محوطه تاریخی راستقان،  
بقعه ســید بزرگ از جمله جاذبه های تاریخی این شهرستان 

است.
تاکنون ۶۴۲ میراث خراســان شمالی در فهرست آثار ملی به 
ثبت رسیده که از این تعداد، 50۹ اثر تاریخی، ۴۴ اثر طبیعی، 

۷5 اثر ناملموس و 1۴ اثر منقول تاریخی است.
یکهــزار و ۲00 اثر تاریخی و طبیعی در خراســان شــمالی 

شناسایی شده  است.
شهرســتان مرزی راز و جرگان ۷0 هــزار نفر جمعیت دارد 
و مرکز آن شــهر راز در 1۲0 کیلومتری شمال بجنورد واقع 

است.

اجراهای زنده موســیقی بعد از ۲ سال دوری و دلتنگی 
اهالی هنر و عاقه مندان از آذرماه امسال حیات دوباره 
می گیرند و سالن های کنسرت با رعایت شیوه نامه های 

بهداشتی، میزبان مردم می شوند.
به گــزارش روزنامه »صبح امروز« و بــه نقل از ایرنا، 
کنسرت های زنده موســیقی از اسفندماه ۹8 همزمان 
با شــیوع ویروس کرونا ناچار به توقف فعالیت شــدند؛ 
اجراهــای زنده عاوه بر اینکه منبع درآمد تعداد زیادی 
از هنرمندان و دســت اندرکاران برگزاری کنسرت ها و 
خانواده های شــان بود، نشــاط را به جامعه تزریق می 

کرد.
در این میان البته تعدادی از موســیقیدانان و خوانندگان 
بــه اجراهای آناین روی آوردند کــه این اتفاق مثبت 
در نوع خود، نویــدی برای ورود متفاوت اجراهای زنده 
موسیقی به دنیای مجازی بود. حال پس از ماه ها دوری 
و دلتنگی اهالی بزرگ موســیقی و طرفداران شان، و با 
توجه به واکسیناســیون بخش بزرگی از جمعیت کشور، 

اخبار خوشی از شروع دوباره کنسرت ها به گوش رسید.
در این زمینه محمود شالویی، سرپرست معاونت هنری 
وزارت فرهنگ و ارشــاد اســامی اعام کرده بود که 
چراغ کنســرت ها به زودی روشن می شود و گروه ها، 
تهیه کنندگان و کنســرت گذارها می توانند درخواست 
های خود را به دفتر موســیقی وزارت فرهنگ ارســال 
کنند.شــالویی در حالی این مباحــث را مطرح کرد که 
سه شــنبه 11 آبان ماه جلســه هم اندیشی به منظور 
از ســرگیری اجراهای صحنه ای موســیقی با حضور 
شرکت های برگزارکننده و نماینده سالن های برگزاری 
اجراها به ریاست محمد اله یاری فومنی، سرپرست دفتر 

موسیقی برگزار شد.
در این جلســه که نوید دهنده اخبار خوشی برای جامعه 
موسیقی کشــور بود، سرپرست دفتر موسیقی به تاش 
های معاونت هنری و وزیر فرهنگ و ارشاد اسامی در 
ماه اخیر برای آغاز اجرای های موسیقی، رونق اقتصاد 
هنر و پیگیری های وزارت ارشــاد از ســتاد ملی کرونا 

اشاره کرد.
توسعه واکسیناســیون عمومی، تغییر رنگ کرونایی در 
عموم اســتان ها از قرمز به نارنجــی، زرد و آبی، بهره 
مندی از ظرفیت 50 درصدی ســالن ها در کنار رعایت 
دقیق دســتورالعمل های بهداشــتی، آغاز سایر فعالیت 
های اجتماعی و فرهنگی هنری مانند ســینماها، تئاتر، 
رستوران ها، همایش ها و نمایشگاه ها از موارد دیگری 

بود که در این جلسه مورد گفت و گو قرار گرفت.
در همیــن زمینه محمدحســین توتونچیان، مدیر یکی 
از ســایت های فروش بلیت کنسرت در گفت و گویی 
با ایرنا اعام کرد که بهــای بلیت های اجراهای زنده 
موسیقی در تهران زیر ۴00 هزار تومان و کمتر از قیمت 
بلیت های کنسرت های کیش در نظر گرفته می شود.

وی همچنین به این نکته اشــاره کرده بود که ســالن 
های برگزار کننده کنسرت موظف شدند شیوه نامه های 
بهداشتی مانند قرار دادن دستگاه های مجهز به تهویه 
و ضد عفونی کننده، اجباری کردن اســتفاده از ماسک 

حین ورود و خروج افراد به سالن ها و سرعت بخشیدن 
به ورود و خروج افراد و حفظ فاصله را رعایت کنند. 

پیگیری های خبرنگار فرهنگی ایرنا از دفتر موســیقی 
وزارت فرهنگ و ارشــاد اسامی حاکی از آن است که 
هنوز درخواستی برای برگزاری کنسرت ها به این دفتر 
ارسال نشده و پیرو آن، مجوزی هم تاکنون صادر نشده 
است؛ با این حال حیات اجراهای زنده موسیقی بعد از دو 
سال از آذرماه از سر گرفته می شود و خانواده موسیقی و 

عاقه مندان بار دیگر کنار هم قرار می گیرند.
به گزارش ایرنا، در دورانی که شیوع کرونا باعث تعطیلی 
کنســرت های موســیقی در کشور شــد، تعداد زیادی 
از خوانندگان پاپ کشــورمان برای زنده نگه داشــتن 
اجراهای خود پا به کشــورهای دیگر گذاشتند و برای 
ایرانیان خارج از کشــور کنسرت برگزار می کردند، این 
امیدواری وجود دارد که با ادامه روند واکسیناســیون در 
کشور، جانی تازه به کنسرت ها بخشیده شود و بار دیگر 

شاهد اجراهای پر شور صحنه ای خوانندگان باشیم.



6
دوشنبه 17آبان  1400/   سال سوم  /   شماره 1064

Vol.3.No.1064 / November.08.2021

www.sobhe-emrooz.ir
sobhe.emrooz.news@gmail.com

 طی حکمی از سوی شهردار مشهد؛مدیرعامل
 و عضو هیئت مدیره موسسه فرهنگی شهرآرا منصوب شد

تغییر در تیم رسانه ای شهرداری مشهد
طی حکمی از سوی شهردار مشهد سید میثم موسوی مهر به عنوان مدیرعامل و عضو هیئت 

مدیره موسسه فرهنگی شهرآرا منصوب شد.
به گزارش پایگاه اطاع رسانی شهرداری مشهد، در متن این حکم آمده است؛ نظر به مراتب 
تخصــص و تعهد جناب عالی، به موجب این حکم به عنوان مدیرعامل و عضو هیئت مدیره 
موسســه فرهنگی شهرآرا منصوب می گردید. امید است با توکل به خداوند متعال، سر لوحه 
قــرار دادن منویــات مقام معظم رهبری، قانون و با اجرای دقیق سیاســت ها و برنامه های 
اباغی دوره ی ششــم مدیریت شهری در خدمت به زائرین، مجاورین و خادمین بارگاه منور 

رضوی موفق و موید باشید. 
همچنین طی حکمی از سوی شهردار مشهد ناصرنعمتی طوفال به عنوان رئیس مرکز اطاع 

رسانی و امور بین الملل شهرداری مشهد منصوب شد.
به گزارش پایگاه اطاع رسانی شهرداری مشهد، در متن این حکم آمده است؛ نظر به مراتب 
تخصــص و تعهــد جناب عالی، به موجب این حکم به عنوان رئیس مرکز اطاع رســانی و 
امور بین الملل منصوب می گردید. امید اســت با توکل به خداوند متعال، سر لوحه قرار دادن 
منویات مقام معظم رهبری، قانون و با اجرای دقیق سیاســت ها و برنامه های اباغی دوره 
ی ششم مدیریت شهری در خدمت به زائرین، مجاورین و خادمین بارگاه منور رضوی موفق 

و موید باشید.

رئیس کمیسیون اقتصادی شورای شهر:

شهردار مشهد به انتصابات سرعت دهد
رئیس کمیســیون اقتصادی، ســرمایه گذاری و 
مشارکت های شورای اسامی شهر مشهد بابیان 
اینکه از شــهردار مشهد می خواهیم در انتصابات  
ســرعت عمل بیشتری داشته باشــد، گفت: آن 
چیزی کــه جریان انقابی از مــا توقع دارد این 
اســت که اندکی بیشتر از سرعت فعلی انتصابات 
را انجام دهیم تــا بتوانیم تیمی همراه و همفکر 
با نگاه جریان خودی در این شــهر و شهرداری 

مستقر کنیم.
مجید دبیریان در نطق پیش از دســتور دوازدهمین جلسه علنی ششمین دوره شورای اسامی 
شــهر مشهد که روز گذشــته، 1۶ آبان ماه، در تالار شهر مشهد برگزار شد، اظهار کرد: بر کسی 
پوشــیده نیست که در مقطع حساس از انقاب اسامی قرار داریم و منتخبان ملت در انتخابات 
اخیر، رسالتی سترگ و ماموریتی مهم برعهده دارند که توفیق در آن جز با مجاهده ممکن نیست 
و همکاری و هم افزایی هرچه بیشــتر همه مسئولان، اعم از دولتی، شورایی و نهادها را ایجاب 

می کند.
وی ادامه داد: به عنوان شــورای اســامی شهر مشهد برای طی مسیر سخت و ظریف پیش رو 
هرچه بیشتر نیاز به حفظ روحیه انقابی و عمل بر اساس تفکر انقابی نیاز داریم و اضافه می کنم 
که همه جانبه نگری و احتیاط مبتنی بر تقوا را از شئون عمل انقابی می دانم و امیدوارم در اجرای 

این مهم توفیق داشته باشیم.
دبیریان تصریح کرد: شهرداری نهاد اجرایی ذیل شورای اسامی شهر است که با در نظر گرفتن 
تنوع مأموریت ها و نیز محدودیت های بسیار از جمله کاهش منابع درآمدی به دلیل برخی از اسناد 
بالادســتی و نیز وراثت بدهی چند هزار میلیاردی ناشی از مدیریت مدیران سابق، نیاز بیشتر به 
یاری و همچنین راهبری شــورای اسامی دارد. در این شرایط همکاری مردم و دوستان مومن 
و انقابی که در به ثمر رســاندن و شکل گیری شورای ششم ایفای نقش کرده اند، بیشتر از قبل 
مورد انتظار اســت؛ چراکه توفیق شورای ششم در انجام مسئولیت خطیر خویش، توفیق جریان 
انقابی اســت و نتیجه آن خدمت رسانی بهینه به مجاوران و زائران علی بن موسی الرضا -علیه 

السام- است.
رئیس کمیسیون اقتصادی، سرمایه گذاری و مشــارکت های شورای اسامی شهر مشهد ادامه 
داد: از همه دوســتان دعوت می کنم که با تعامل بیشــتر و مجاهدت بر یاری خویش بیافزایند 
تا با هم افزایی در مســیر پیش رو، همگی قرین توفیق و تایید رهبری باشیم تا موجب ناامیدی 
دشــمنان که حتماً از شکســت جریان انقاب مایوس خواهند شد، بشویم. در این مورد از همه 
دست اندرکاران و عزیزان خواستار پیشنهاد بسته های عملیاتی در حوزه ماموریت های اقتصادی، 

فرهنگی و غیره در شورا و شهرداری را دارم.
وی بیان کرد: توجه به موضوعاتی همچون اقتصاد خدمات محور مبتنی بر اقتصاد زائر و زیارت، 
قطعاً یکی از مســیرهای رشد و شکوفایی و پیشرفت اقتصادی برای شهر محسوب می شود و با 
توجه به موقعیت ویژه و خاص این شــهر که در مسیر جاده بزرگ ابریشم و شاهراه مواصاتی 
شمال به جنوب و شرق به غرب دارد، می تواند ظرفیت های عظیمی از سرمایه گذاری را نه تنها از 
داخل، بلکه از سایر کشورهای همسایه، چه در کشورهای آسیای میانه و چه در کشورهای اوراسیا 
در این شــهر جای دهد. صد البته از این موضوع نیز نباید به سادگی گذشت که سرمایه گذارانی 
حتی از دیگر کشورها با ایجاد فرصت های مناسب سرمایه گذاری و رفع موانع موجود آمادگی دارند 

در این شهر حضور داشته و به ساحت امام رضا)ع( و زائران و مجاوران آن ادای احترام کنند.
عضو شــورای اسامی شهر مشهد تصریح کرد: در زمینه اداره شهر توجه به کلیدواژه مهم مقام 
معظم رهبری و عنایت ویژه ایشان نسبت به جوانان، خاقیت، نوآوری و ابتکارات این قشر عظیم 
اســت که به عنوان راه حل برون رفت از مشــکات حال حاضر و آینده کشور مطرح کرده اند. 
مسیری که سایر شهرهای دنیا برای عبور از پیچ و خم مشکات طی کرده و توانسته اند شهرهای 
خود را در مسیر آرامش به ثبات و پایداری حرکت دهند. این شهرها همواره بر این موضوع تأکید 
دارد که حل مشکات شهر میسر نشده است مگر با توجه ویژه به ابتکارات، خاقیت ها و نوآوری 
جوانانی که سرمایه های اصلی و بالقوه در شهرها و میان ملت ها محسوب می شوند که ماحصل آن 
نیز ایجاد عدالت اقتصادی در شهر، حذف بیکاری ها، اشتغال جوانان و نهایتاً ارتقاء کیفیت زندگی 
در شهرها خواهد بود.دبیریان با بیان اینکه وجود جوانان خاق، مبتکر و نوآور مشهد نیز همواره 
نقطه قوت دیگر این شهر محسوب شده است، خاطرنشان کرد: به نحوی که شاهد آن هستیم 
که شرکت های نوپا و دانش بنیانی در این شهر شکل گرفته و رشد یافته اند که به عنوان اولین ها 
در کشــور مطرح بوده و گوی سبقت را از سایر رقبا ربوده اند. وجود بزرگترین رسانه های مجازی 
در ســطح کشور و تولیدکنندگان نرم افزارهای تلفن همراه با بیش از ده ها میلیون مخاطب ملی 
و بسیاری دیگر، از مواردی است که در شهر مشهد وجود دارد و نشان می دهد که توجه به این 
مجموعه ها می تواند مسیر رشد و تعالی و حرکت صحیح در اقتصاد شهر را به ما بنمایاند.وی بیان 
کرد: جوانان می توانند شکوفایی شهر را نوید دهند، شهر را از نازیبایی ها و زشتی ها پاک کنند و 
زمینه ساز ارتقاء کیفیت زندگی زائران و مجاوران رضوی را فراهم آورند. شورای ششم و کمیسیون 
اقتصادی و سرمایه گذاری شورا در این دوره، در کنار مانع زدایی از سرمایه گذاری در شهر و ترغیب 
سرمایه گذاران در حوزه های مختلف که از گذشته نیز وجود داشته، بر آن است تا با ایجاد ادبیاتی 
جدید در این حوزه، فرهنگ جدید مشــارکت در اقتصاد را در دوره چهار ســاله خود را نوید دهد. 
قطعاً ترویج فرهنگ مشارکت اقتصادی در میان شهروندان باید در قالب کلیدواژه هایی همچون 
کارآفرینی، خوداشتغالی و توجه به اقتصاد دانش بنیان و هوشمند تجلی یابد که زمینه ساز حرکت 
شهر در مسیر صحیح خود بوده و نازیبایی ها و ناهنجاری های اجتماعی را به مدد توجه به این مهم 

مرتفع سازد و مشهد را به شهری پویا و جریان ساز در حوزه اقتصادی بدل کند.
دبیریان اضافه کرد: همراهی و همفکری شهردار و یکسان بودن دیدگاه های ایشان با این مهم 
نوید این را می دهد که شــهرداری  مشهد بتواند دوران شــکوهمندی را در این ادبیات جدید و 
فرهنگ مشارکت اقتصادی رقم زده و شاهد این باشیم که پس از پایان این دوره مدیریت شهری 
بتوان به آنچه در این شــهر خواهد ماند افتخار کرد. تاش شــهردار مشهد را برای کوتاه کردن 
دســت غارتگران و مفسدان و تبدیل بیت الحال به بیت المال خواهانیم. توجه ویژه به جوانگرایی 
در انتصابات و نیز تغییر فرآیند جابجایی مدیران از پستی و نشستن بر پست دیگر را از وی تقاضا 
داریم. همچنین از شهردار مشهد می خواهیم در انتصابات  سرعت عمل بیشتری داشته باشد. آن 
چیزی که جریان انقابی از ما توقع دارد این اســت که اندکی بیشــتر از سرعت فعلی انتصابات 
را انجام دهیم تا بتوانیم تیمی همراه و همفکر با نگاه جریان خودی در این شــهر و شــهرداری 

مستقر کنیم.
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شــهردار منطقه سه مشهد از لایروبی کانال های جمع آوری اب های سطحی در این 
منطقه همزمان با شروع بارندگی های پاییزی خبر داد.

بــه گزارش صبح امروز، امیدرضا رحمانیان بــا اعام این خبر، اظهار کرد: عدم رعایت 
اصول بهداشتی و ریختن زباله و ضایعات در کانال های جمع آوری آب های سطحی 
روباز و سرپوشیده توسط برخی از شهروندان و اصناف، موجب مسدود شدن مسیر این 
کانال ها، تجمع لای و لجن و در نهایت ایجاد بوی بد و همچنین درست شدن محلی 

مناسب برای زندگی حیوانات موذی از جمله موش ها می شود.
وی تصریح کرد: این معضل، در هنگام بارندگی ها، موجب انسداد مسیر کانال ها و پس 
زدگی آب به ســطح معابر شده و عاوه بر ایجاد مشکل برای همه شهروندان، زحمات 

پاکبانان سختکوش را نیز دوچندان می کند.
شهردار منطقه سه ادامه داد: در همین راستا و برای رفع این مشکل، لایروبی و شستشوی کانال های جمع آوری آب های سطحی 

سرپوشیده و روباز، همواره در دستور کار این منطقه بوده و در همه ایام سال توسط اکیپ های لایروبی اجرایی می شود.
 رحمانیــان خاطرنشــان کرد: در مهرماه ســال جــاری نیز لایروبی بیــش از یک هزار متر طــول از کانال هــای این منطقه

 انجام شده است.

معاون استاندار خراسان رضوی گفت: فرآیند جذب گردشگران سامت از اقصی نقاط 
دنیا مخصوصا کشــورهای دارای جمعیت مســلمان و شیعه باید در جریان باشد که از 

اهمیت خاصی برخوردار بوده و می تواند در رونق اقتصادی تاثیر بگذارد.
محمدصادق براتی در حاشــیه دومین جلسه گردشگری ســامت خراسان رضوی با 
اشاره ویژگی های سامانه جامع مدیریت گردشگران سامت، اظهار کرد: سامانه جامع 
مدیریت گردشــگران سامت می تواند روابط گردشگران را با جامعه سامت تنظیم و 
سطح دسترســی آنان را به مراکز درمانی دارای مجوز متخصصین تسهیل کرده و به 
رونق بخشی و پویایی این عرصه کمک شایانی کند.وی افزود: آنچه که باید در دستور 
کار دستگاه های متولی و شــرکت های تسهیل گر قرار گیرد، فرآیند جذب گردشگران 

سامت از اقصی نقاط دنیا مخصوصا کشورهای دارای جمعیت مسلمان و شیعه است که از اهمیت خاصی برخوردار بوده و می تواند 
در رونق اقتصادی اثرگذار باشــد.براتی با تأکید بر ضرورت نظارت و بازدید از نحوه ارائه خدمات به گردشــگران سامت و اهمیت 
آن، عنوان کرد: لازم است تیم های تخصصی برای این موضوع تشکیل و ارزیابی های لازم صورت پذیرد .همچنین سامانه جامع 
مدیریت گردشگری سامت ایرانیان از جمله زیرساخت های نرم افزاری است که در راستای تسهیلگری نحوه ورود و خروج، تامین 

امنیت، اطاع رسانی،ثبت درخواست و...برای گردشگران سامت طراحی و در آینده مورد بهره برداری قرار خواهد گرفت.

لایروبی کانال های جمع آوری آب های سطحی منطقه سه لزوم جذب گردشگر سلامت از اقصی نقاط دنیا

رییس شورای اسلامی شهر مشهد در دوازدهمین جلسه علنی ششمین دوره شورای اسلامی شهر مشهد مطرح کرد:

شورا آماده اقدام برای مشاغل خرد و خانگی به ویژه در حاشیه شهر
رئیس شورای اســامی شهر مشهد گفت: شورای ششم 
در زمینه مشاغل خرد و خانگی به ویژه در حاشیه شهر و 
توانمدســازی و کارآفرینی در نقاط محروم اقدامات جدی 

انجام خواهد داد.
به گزارش صبح امروز، حســن موحدیان در دوازدهمین 
جلسه علنی ششــمین دوره شورای اسامی شهر مشهد 
مقــدس، اظهار کرد: افزود: با توجه به شــرایط اقتصادی 
کشور باید همه به امر مهم کارآفرینی توجه داشته باشند، 
زیرا کارآفرینان در خط مقدم جبهه اقتصاد مقاومتی هستند.
وی خاطرنشــان کرد: در کارآفرینی موانع متعددی وجود 
دارد که بخشــی به بروکراســی اداری مربوط اســت و 
امیدواریم این بروکراسی هرچه زودتر به شرایط تسهیلگری 

و برداشتن موانع کارآفرینی برگردد.
رییس شورای اســامی شهر مشهد افزود: شورای ششم 
شهر مشهد نیز در این خصوص و بویژه در بخش حمایت 

از مشاغل خُرد و خانگی اقدامات موثری خواهد داشت.
وی در ادامه با اشاره به آغاز فرایند بازگشایی مدارس، اظهار 
کرد: بازگشــایی مدارس در حال انجام است و شهرداری 

باید در این زمینه توجه جدی تر و بیشتری داشته باشد.
موحدیان گفت: در خصوص واکسیناســیون، شهرداری 
اقدامات خوبی به اجرا گذاشته و امیدوارم با رعایت بیشتر 
پروتکل های بهداشتی و انجام کامل واکسیناسیون، دغدغه  

والدین برای بازگشایی مدارس رفع شود.
رییس شــورای اسامی شهر مشــهد در خصوص اقدام 
اخیر ســپاه پاسداران در دریای عمان و بازپس گیری نفت 
به ســرقت رفته ایران، افزود: اقدام نیروی دریایی ســپاه 
و تصرف این نفتکش بــار دیگر اقتدار ایران را به تصویر 

کشاند و توطئه استکبار را خنثی کرد.
تغییر روز برگزاری جلسات شورا از دوشنبه به 

یکشنبه
موســی الرضا حاجی بگلو سخنگوی شورای اسامی شهر 
مشــهدمقدس با اشــاره به تغییر زمان برگزاری جلسات 
علنی، اظهارکرد: پیشتر جلســات علنی شورای شهر در 
روزهای دوشــنبه برگزار می شــد ولی با موافقت اعضای 
شورای شهر، از این بعد، جلسات علنی را روزهای یکشنبه 

خواهیم داشت.

او گفت: در این جلسه 3 لایحه و یک طرح مورد بحث و 
بررسی قرار گرفت.

وی با بیان اینکه الحاق یک تبصره به مصوبه تعرفه بهای 
خدمات سرویس مدارس، اولین دستورکار این جلسه بود 
که با موافقت اعضای شورای شهر به تصویب رسید، گفت: 
تعیین و محاسبه بهای سرویس مدارس برعهده کارگروه 
ماده 18 بوده که این کارگروه متشکل از آموزش وپرورش، 

انجمن اولیاء و مربیان و شهرداری است.
سخنگوی شورای اسامی شهر مشهدمقدس افزود: پس 
از بررســی و تعیین تعرفه، بهای مشــخص شده باید به 

تصویب شورای شهر برسد.
حاجی بگلو با بیان اینکه تعرفه سرویس مدارس برای سال 
تحصیلی 1۴01-1۴00 در اردیبهشــت امسال به شورای 
شهر ارسال و تصویب شد، تصریح کرد: با توجه به شرایط 
خاص ناشــی از کرونا و احتمال تغییــر در تعداد روزهای 

مدارس و دانش آموزان، این مصوبه نیازمند اصاح بود.
عضو هیات رئیسه شورای اسامی شهر مشهدمقدس در 
ادامه به تصویب لایحه مجوز پرداخت مابه التفاوت بهای 

تمام شــده خدمات و کرایه دریافتی از مسافران به بخش 
خصوصی اتوبوسرانی در سال 1۴00، گفت: با توجه به لزوم 
ارائه خدمات بهتر و مطلوب تر به زائران و مجاوران بارگاه 

منور رضوی، این لایحه به تصویب رسید.
حاجی بگلــو تصریح کرد: براســاس مصوبه امــروز، به 
شهرداری مشهدمقدس اجازه داده شد تا براساس جداول 
پیوست مصوب شورای شهر، مابه التفاوت را به شرکت های 

اتوبوسرانی بخش خصوصی پرداخت کند.
وی در ادامــه گفت: با توجه به لزوم صیانت از ســامت 
شهروندان و براساس قانون شهرداری ها، طرح ساماندهی 
وضعیــت خدمات مراکز دامپزشــکی حیوانات خانگی در 
دستورکار شورای شهر قرار گرفت؛ بر این اساس شهرداری 
مکلف شــده ظرف مدت ۲ ماه نســبت بــه تهیه طرح 
ساماندهی و ایجاد کلینیک با همکاری سازمان دامپزشکی 

و دستگاه های مربوطه اقدام نماید.
حاجی بگلو خاطرنشان کرد: در پایان این جلسه هم لایحه 
نام گذاری معابر فرعی به نام شهدای گرانقدر مطرح شد که 

با رای حداکثری اعضای شورای شهر به تصویب رسید.

نایب رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی، زیارت، گردشگری و رسانه شورای اسامی شهر مشهد گفت: نظرات 
مردمی و هویت محله در نام گذاری معابر برای ما اولویت اصلی است.

فاطمه ســلیمی با بیان این مطلب اظهار کرد: موضوع نام گذاری معابر یک امر هویتی و فرهنگی و تاثیر آن بر 
زندگی مردم بسیار زیاد است، از این رو باید تمامی اقدامات در این حوزه با دقت نظر بیشتری صورت گیرد.

وی ادامه داد: شاخصه هایی برای حذف نام های تکراری در دستور کار کمیسیون فرهنگی شورا قرار گرفته و مقرر 
شده است این مساله برای بررسی تخصصی تر در کمیته نامگذاری به صورت ویژه بررسی شود.

نایب رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی، زیارت، گردشگری و رسانه شورای اسامی مشهد تصریح کرد: برای 
حذف نام های تکراری و نام گذاری های جدید؛ نظرات مردمی، دسترس پذیری، هویت، قدمت، میزان ساکنین، 

طول معبر، جمعیت سالمندان و تعداد جمعیت هر منطقه از نکاتی است که مورد توجه ما قرار می گیرد.
سلیمی افزود: ضریب وزنی این اقدامات یکی از اشکالات مهم در بحث نام گذاری معابر است، یعنی آیا ضریب 
وزنی هویت مردمی با میزان دســترس پذیری برای مردم متفاوت اســت؟ نظــرات مردمی و هویت محله در 

نام گذاری معابر برای ما اولویت اصلی است.
وی تاکید کرد: بر همین مبنا قرار بر این است که نام گذاری و حذف معابر تکراری به صورت مجددا مورد بازبینی 

قرار گیرد و در کمیته نام گذاری به صورت تخصصی تر بررسی شود.
بر اســاس گزارش پایگاه اطاع رسانی شهرداری مشهد، نایب رئیس کمیســیون فرهنگی، اجتماعی، زیارت، 
گردشگری و رسانه شورای اسامی مشهد بیان کرد: نام های مورد استفاده برای هر خیابان باید دارای سهولت 

باشد، بعضا ما با تغییر نام هایی مواجه هستیم که در بین مردم جا نخواهد افتاد.
سلیمی اضافه کرد: نام گذاری معابر و خیابان های شهر در قیمت گذاری زمین های منطقه تاثیرگذار خواهد بود و 

برای مردم بار اقتصادی به همراه دارد، از این رو باید این نام گذاری ها با دقت بیشتری صورت گیرد.

مدیــرکل فرودگاه های خراســان رضوی 
گفــت: در ۶ ماهه نخســت ســال جاری 
10۴ هزار و ۴۶3 مســافر خارجی از طریق 
فرودگاه بین المللی مشــهد وارد شــده که 
نسبت به سال ۹۹ بیش از 800 درصد رشد 

داشته است
محمود امانی بنی در گفت وگو با ایســنا در 
خصوص میزان جابجایی و پذیرش مسافر 
در فرودگاه هاشــمی نژاد مشهد در ۶ ماهه 
نخست ســال جاری اظهار کرد: فرودگاه 
بین المللی شــهید هاشمی نژاد مشهد در ۶ 
ماهه نخست 1۴00 در تمامی شاخص های 
آماری مرتبط با عملیات پروازی و جابجایی 
مسافر نســبت به سال گذشته رشد داشته 

است.وی افزود: در ۶ ماهه نخست سال جاری در بخش پروازی ۲۲ هزار و 81 نشست و برخاست در فرودگاه 
هاشمی نژاد مشهد انجام شده که نسبت به مدت مشابه در سال گذشته با رشد 81 درصدی مواجه بوده است. در 

۶ ماهه نخست سال گذشته 1۲ هزار و ۲0۶ نشست و برخاست در فرودگاه مشهد انجام شده بود.
مدیرکل فرودگاه های خراسان رضوی در خصوص میزان رشد پروازها از ابتداء فرودین تا پایان شهریور ماه سال 
جاری عنوان کرد: نشســت و برخاســت پروازها در فروردین ماه ۲۹3 درصد، در اردیبهشت ماه 131 درصد، در 
خرداد ماه 5۴ درصد، در تیر ماه 115 درصد، در مرداد ماه 5۷ درصد و در شهریور ماه 1۲ درصد نسبت به وضعیت 

مشابه در سال ۹۹ رشد داشته است.
رشد 4۲ درصدی اعزام و پذیرش مسافر در فرودگاه مشهد نسبت به سال گذشته

امانی بنی با اشاره به رشد ۴۲ درصدی اعزام و پذیرش مسافر در فرودگاه مشهد نسبت به سال ۹۹ خاطرنشان 
کرد: در ۶ ماهه نخست سال جاری ۲ میلیون و ۶۶ هزار و 308 مسافر در فرودگاه بین المللی هاشمی نژاد اعزام و 
پذیرش شده اند، در حالی که طی ۶۶ ماه نخست سال گذشته 1 میلیون و ۴5۴ هزار و 133 نفر اعزام و پذیرش 
شده بودند.وی در خصوص میزان رشد پذیرش و اعزام مسافر از ابتدای فرودین تا پایان شهریور ماه سال جاری 
تصریح کرد: پذیرش و اعزام مسافر در فروردین ماه ۲۴۴ درصد، در اردیبهشت ماه 80 درصد، در خرداد ماه 35 
درصد، در تیر ماه 80 درصد، در مرداد ماه 1۹ درصد رشد  و در شهریور ماه نسبت به وضعیت مشابه سال گذشته 

۲۴ درصد کاهش داشته است.
مدیرکل فرودگاه های خراسان رضوی در خصوص میزان رشد ورود مسافر خارجی در ۶ ماهه نخست سال جاری 
نسبت به وضعیت مشابه در سال ۹۹ بیان کرد: در ۶ ماهه نخست سال جاری 10۴ هزار و ۴۶3 مسافر خارجی 
از طریق فرودگاه بین المللی مشهد وارد شده که نسبت به سال ۹۹ بیش از 800 درصد رشد داشته است. در ۶ 

ماهه نخست سال ۹۹ حدود 11 هزار و ۲۹0 مسافر خارجی وارد مشهد شده بودند.
امانی بنی در مورد میزان رشد ورود مسافر داخلی در ۶ ماهه نخست سال جاری اضافه کرد: در ۶ ماهه نخست 
ســال جاری ۹۴۲ هزار و 58۹ مســافر وارد مشهد شده اند که نسبت به وضعیت مشابه در سال ۹۹ بیش از 31 
درصد رشــد داشته اســت. در ۶ ماه نخست سال گذشته ۷1۴ هزار و 8۴5 مسافر از طریق فرودگاه هاشمی نژاد 

وارد مشهد شده بودند.
وی گفت: فرودگاه بین المللی مشهد به عنوان دومین فرودگاه پرتردد ایران پیش از شیوع کرونا، محل اعزام و 

پذیرش بیش از 10 میلیون مسافر و نشست و برخاست بالغ بر ۷5 هزار پرواز بوده است.
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 جواد نکونام سرمربی فولاد خوزستان شد
جواد نکونام به عنوان سرمربی تیم فولاد خوزستان انتخاب شد.

به گزارش خبرگزاری فارس و به نقل از سایت باشگاه فولاد خوزستان، پس از بررسی گزینه 
های مختلف سرانجام با تصویب هیئت مدیره باشگاه فولاد خوزستان  جواد نکونام به عنوان 

سرمربی تیم فوتبال بزرگسالان این باشگاه منصوب شد.
همزمــان با اتخاذ این تصمیم از هواداران فهیم و متعصب فولاد خوزســتان انتظار می رود 
همچون گذشــته با حمایت های خود یار دوازدهم فولادمردان در مسیر سخت رقابت های 
لیگ برتر فوتبال، جام حذفی و لیگ قهرمانان آســیا بوده و در پیشبرد اهداف والای باشگاه 

حامی تیم باشند.
در پایان مجدداً ضمن تقدیر از تاش های جناب آقای ویســی، برای این چهره ارزشــمند 

فوتبال خوزستان در ادامه مسیر حرفه ای فوتبال آرزوی موفقیت روز افزون داریم.

کشتی آزاد زیر 2۳ سال جهان|ایران نایب 
قهرمان شد

تیم ملی کشتی آزاد کشورمان در مسابقات زیر ۲3 سال جهان نایب قهرمان شد.
کشتی آزاد زیر ۲3 سال جهان|ایران نایب قهرمان شد

به گزارش فارس، مسابقات کشتی آزاد زیر ۲3 سال جهان به میزبانی بلگراد به پایان رسید و 
کشتی آزاد کشورمان یک طا، ۲ نقره و 5 برنز کسب کرد.

با پایان مسابقات رده بندی تیم ها نیز مشخص شد که روسیه با 1۴5 امتیاز در جایگاه نخست 
ایستاد و تیم ملی کشتی ایران نیز دوم شد  .

رده بندی تیم ها به شرح زیر است:
1 . روسیه 1۴5 امتیاز
۲. ایران 1۴0 امتیاز

3. ارمنستان 11۴ امتیاز
۴. آذربایجان ۹3 امتیاز

5.  ترکیه ۷۲ امتیاز
۶. اوکراین 5۶ امتیاز
۷. آمریکا 5۴ امتیاز

8. مولداوی 53 امتیاز
۹. قرقیزستان ۴۹ امتیاز

10. یونان ۴5 امتیاز

 داور قطری دیدار ایران و لبنان را
 سوت می زند

تیم داوری از کشــور قطر بازی تیم ملی فوتبال ایران مقابل لبنان در مســابقات انتخابی جام 
جهانی ۲0۲۲ را سوت می زند.

به گزارش خبرنگار مهر، تیم ملی فوتبال ایران روز پنجشنبه این هفته در مرحله سوم انتخابی 
جام جهانی ۲0۲۲ قطر در ورزشگاه صیدا به مصاف تیم ملی لبنان می رود.

با اعام فدراســیون فوتبال لبنان، عبدالرحمن ابراهیم الجاســم داور قطری این مســابقه را 
قضاوت می کند و کمک های او در این بازی طالب ســالم المری، ســعود احمد المقاله، سعود 

علی، خمیس محمد و عبدالله علی هستند.

علیپور گل زد ماریتیمو شکست خورد
مهاجم ایرانی ماریتیمو با وجود گلزنی نتوانست مانع از شکست تیمش در دیدار خانگی شود.

به گزارش خبرنگار مهر، تیم فوتبال ماریتیمو پرتغال با وجود گلزنی مهاجم ایرانی خود مقابل 
توندلا نتوانست از شکست فرار کند.

ماریتیمو کــه میزبان این دیدار بود با نتیجه چهار بر دو از حریف خود شکســت خورد. علی 
علیپور که نیمه دوم برای تیمش به میدان رفت توانست گل دوم ماریتیمو را در دقیقه ۹0 به 
ثمر رســاند. با این حال ماریتیمو شکست خورد تا هفت امتیازی مانده و خطر سقوط از لیگ 

برتر پرتغال را احساس کند.

کاروان تیم ملی فوتبال ایران راهی لبنان شد
اعضای حاضر در اردوی تیم ملی فوتبال ایران راهی کشور لبنان شدند.

به گزارش خبرنــگار مهر، کاروان تیم ملی فوتبال ایران عصر امــروز برای برگزاری آخرین 
دیدار خود مقابل لبنان در مرحله رفت انتخابی نهایی جام جهانی قطر راهی این کشور شد.

بازیکنان تیم ملی ایران با پرواز اختصاصی راهی لبنان شــدند تا تمرینات خود را در کشــور 
میزبان برگزار کنند. قرار اســت سایر بازیکنان تیم ملی ایران که در کشورهای اروپایی بازی 
می کنند فردا صبح وارد کشور لبنان شده و به جمع شاگردان دراگان اسکوچیچ اضافه شوند.

تیم ملی ایران ۲0 آبان ماه مقابل لبنان در ورزشــگاه صیدا و ۲5 آبان نیز در اردن به مصاف 
سوریه می رود.شاگردان دراگان اسکوچیچ اکنون با 10 امتیاز در صدر جدول گروه A انتخابی 
جام جهانی قطر در قاره آسیا قرار دارند. کره جنوبی هشت امتیاز، لبنان پنج و امارات و عراق 

با سه امتیاز در رتبه های بعدی حضور دارند. سوریه نیز با یک امتیاز قعرنشین است.

 سخنگوی فدراسیون فوتبال: به تصمیم اسکوچیچ بابت طارمی احترام بگذاریم

 چه کسانی از فهرست تیم ملی جاماندند؟

سخنگوی فدراسیون فوتبال در مورد دعوت نشدن مهدی 
طارمی به تیم ملی واکنش نشان داد.

به گزارش خبرگزاری فارس از مازندران، حسین شریفی 
ســخنگوی فدراســیون فوتبال امروز در حاشیه مراسم 
انتخابــات هیات فوتبال مازندران  در خصوص اینکه چرا 
مهدی طارمی به تیم ملی فوتبال دعوت نشــده اســت، 
اظهار داشت: این سلیقه و تصمیم سرمربی تیم ملی بوده 
و فکر نمی کنم برای هیچ کدام از ما بیشــتر از سرمربی 

تیم ملی اهمیت داشته باشد که بازی ها را پیروز بشود.
وی در مورد اینکه آیا این دعوت نشدن به توئیت طارمی 
باز می گردد یا خیر، گفت: مــن نمی دانم، اما باید احترام 
بگذاریم. ما دو بازی مهم و سرنوشت ساز مقابل لبنان و 
سوریه پیش رو داریم که تقریبا می توانند صعود ما به جام 

جهانی را قطعی کنند و یکی از پیشتازان باشیم.
ســخنگوی فدراســیون فوتبال در مــورد اینکه در این 
بازی های حساس ســتاره تیم ملی حضور ندارد، عنوان 

کرد: بیاییم به تصمیم ســرمربی تیم ملی احترام بگذاریم 
و منتظــر بمانیم تا خود او در موعد مقرر در خصوص این 

تصمیم توضیح بدهد.
شــریفی در مورد اینکه گفته می شود شاید طارمی به تیم 
ملی بازگردد، گفت: من چنینی چیزی نشــنیدم. فهرست 
تیــم ملی به صورت رســمی اعام شــده و اگر تصمیم 

جدیدی گرفته شود، اعام می کنیم.
وی که در حاشیه مراسم انتخابات هیات فوتبال مازندران 
صحبــت می کرد، در مورد اینکــه تایید صاحیت یکی 
از نامزدها در دقایق آخــر و به نوعی در پارکینگ اعام 
شــد، اظهار داشت: خوشــحالیم که نامزدهای انتخابات 
همه حضور داشــتند و انتخابات رقابتی برگزار شد که از 
همه چیز مهمتر است. سعی می کنیم در استان های دیگر 
همین اتفاق بیفتد. در مــورد فردی که گفتید این کار از 
دست ما و هیات فوتبال مازندران خارج بود و صبح امروز 

تاییدیه های لازم آمد و ما هم تمکین کردیم.

لیست تیم ملی با حضور ۲۷ بازیکن در شرایطی منتشر 
شده که اعتراض کمتری نســبت به چیدمان بازیکنان 

دعوت شده وجود دارد.
به گزارش ورزش سه، از ابتدای حضور دراگان اسکوچیچ 
در تیــم ملی فوتبال ایران یکــی از بحث های تکراری 
درباره او در هنگام انتشار فهرست برای حضور بازیکنان 
در تیــم ملی بود که بعضــی از دعوت ها، صحبت ها و 
حاشیه ای را برای سرمربی تیم ملی ایران ایجاد می کرد.

از بازیکنانی که دعوتشان در مدت حضور اسکوچیچ در 
تیم ملی به شــدت بحث برانگیز بوده می شــود به نام 
مهدی شیری مدافع راســت پرسپولیس، جعفر سلمانی 
پیستون چپ اســتقال و بازیکنانی مثل میاد سرلک 
یا عارف غامی اشــاره کرد که هر یــک به فراخور از 
ســوی هواداران تیم رقیب دلیلی برای انتقاد از دراگان 
اسکوچیچ بوده اند و به گذشت زمان و ایجاد ثبات بیشتر 
در تیم ملی این دومین فهرستی است که کمترین انتقاد 
را درباره دعوت از بازیکنــان دارد. اگرچه غیبت مهدی 
طارمی فوق ســتاره فوتبال ایران که در تیم پورتو ستاره 

واقعی این باشــگاه بزرگ پرتغالی است، چالشی بزرگ 
برای دراگان اسکوچیچ و کادرش خواهد بود؛ چالشی که 
همه امیدوارند هرچه ســریع تر به پایان برسد و دوباره 
طارمــی در تصاویر تیمی تیم ملی ایران حضور داشــته 

باشد.
فهرســت فعلی تیم ملی ایران شــامل 3 دروازه بان، ۴ 
مدافع وســط، ۲+1 مدافع چپ، ۲ مدافع راســت، 1+3 
هافبــک دفاعی، 3 هافبک پشــت فــوروارد، ۴ وینگر 
و ۴ مهاجم اســت. با نفراتی که تقریبا حضورشــان در 
جمع برگزیدگان فوتبــال ایران هیچ تردید یا تعجبی را 

برنمی انگیزد.
این یک فهرســت متعادل و قابل پیش بینی است و به 
نظر هم نمی رســد که در دو بازی پیش رو مقابل لبنان 
و ســوریه، تیم ملی تغییرات خاصی را در ترکیب شاهد 
باشد. کمااینکه اســاس کار دراگان در ثبات است و به 
جرات می شــود گفت که اگر مهدی طارمی هم شرایط 
عــادی خودش را داشــت، بدون تردید یکــی از یازده 
بازیکــن اصلی تیم ملی در دو بــازی آینده بود اما حالا 

شــانس با الهیار صیادمنش و البته دیگران است که از 
فرصت ایجاد شــده برای نمایش و پیشــروی به سمت 

ترکیب ثابت تیم ملی استفاده کند. 
همانطور که از فهرســت تیم ملی پیداست پست دروازه 
بانی کمترین تغییرات را مثل اردوهای گذشــته دارد و 
سه دروازه بان لژیونر ایران در ترکیب تیم ملی حاضرند 
کمااینکه در دفاع وسط نفرات، همان نفرات اردوی قبلی 
هســتند و در دفاع چپ و راســت هم شرایط به همین 
صورت است به جز اینکه جعفر سلمانی در دومین اردوی 
متوالی به تیم ملی دعوت نشده. در مورد سایر پست ها 
هم ثبات نسبتا خوبی وجود دارد و به جز سروش رفیعی 
و الهیار صیادمنش چهره جدیدی در جمع ملی پوشــان 
حاضر نیســت. البته سروش هم از ســال های دور در 
عضویت تیم ملی بوده و بازیکن غریبه ای با نسل فعلی 

ملی پوشان ایران محسوب نمی شود.
دربــاره بازیکنانی که احتمالا از ایــن اردو جا مانده اند، 
می شود از وریا غفوری کاپیتان استقال اسم برد که در 
فرم خوبی به سر می برد یا رامین رضاییان بازیکن لژیونر 

ایران در تیم السیلیه که بعنوان یک ملی پوش پرسابقه 
همواره  حق خود می داند که عضوی از تیم ملی باشد. نام 
رایان تفضلی مدافع وســط شاغل در لیگ وان انگلیس 
هــم این روزها زیاد به گوش می رســد اما اســکوچیچ 
هنوز روی خوشــی به وی نشــان نداده است. از سایر 
اســتعدادهای شاغل در لیگ هم به نظر نمی رسد چهره 
خاصی از تیم ملی جا مانده باشد و بازیکنانی که در لیگ 
نمایش فوق العاده ای داشته اند هنوز در حدی نیستند که 

بشود از آنها بعنوان مهره های تیم ملی یاد کرد.
به خاطر داشته باشید که بازیکنان فعلی تیم ملی فوتبال 
ایران، اغلب یا در شرایط سنی مناسب به سر می برند و 
یا ســابقه درخشش طولانی مدت در فوتبال ایران دارند 
و همین مســاله حضورشان را در اردوهای ملی تضمین 
می کند. در واقع رســیدن به ســطح ملی در شــرایطی 
حاصل می شود که شــما در فوتبالتان یک ثبات کیفی 

کاما مشخص داشته باشید .
پس راه حضور در جمع ملی پوشان فوتبال ایران چیزی 

جز این نیست؛ »کیفیتی که همیشگی باشد.«

 با اعلام رسمی باشگاه تاجیکی؛

دو بازیکن استقلال   پرسپولیسی شدند
ــرد  ــام ک ــتان اع ــتقال تاجیکس ــگاه اس باش
ــروف  ــر صف ــوف و منوچه ــدت هانان ــه وح ک

ــد. ــده ان ــل ش ــپولیس منتق ــه پرس ب
ــن  ــن آخری ــه«، ای ــزارش »ورزش س ــه گ ب
در  پرســپولیس  انتقالاتــی  و  نقــل  کنــش 
ــا  ــان ب ــت و سرخپوش ــتانی اس ــره تابس پنج

ــاع  ــک دف ــزی و ی ــع مرک ــک مداف ــد ی خری
راســت بــه کار خــود در نقــل و انتقــالات 

می دهنــد. پایــان 
قــرارداد ایــن دو بازیکــن بــا پرســپولیس ســه 
ســاله خواهــد بــود و آنهــا تــا تابســتان ۲0۲۴ 
در جمــع سرخپوشــان حضــور خواهنــد داشــت. 

ــه باشــگاه اســتقال  ــی اســت ک ــن در حال ای
تاجیکســتان باتوجــه بــه زمــان کــم تــا پایــان 
قــرارداد ایــن دو بازیکــن، رقــم رضایــت نامــه 
وحــدت هانانــوف ۲1 ســاله توانایــی بــازی در 
ــتم  ــزی را دارد و در سیس ــاع مرک ــت دف پس
ــه  ــتان ب ــتقال تاجیکس ــره اس ــه نف ــاع س دف

ــازی  ــی ب ــط دفاع ــت خ ــع راس ــوان ضل عن
می کــرد.

منوچهــر صفــروف نیــز در قامــت وینــگ بــک 
ــازی می کــرد و پســت تخصصــی او  راســت ب

دفــاع کنــاری اســت.
ــت ســنی  ــه وضعی ــه ب ــر دو بازیکــن باتوج ه

ــر ۲3 ســال پرســپولیس قــرار  در فهرســت زی
ــت. ــد گرف خواهن

ــان  ــن بازیکن ــا اولی ــه آنه ــم اینک ــه مه نکت
و  بــود  خواهنــد  ایــران  فوتبــال  تاجیــک 
ــاره از  ــن دوب ــار رس ــس از بش ــپولیس پ پرس

می کنــد. اســتفاده  آســیایی  بازیکــن 

511/1اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و اماک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی و اراضـی و 
سـاختمانهای  فاقـد سـند رسـمی . نظـر به دسـتور مـواد 1 و3 قانون تعییـن تکلیف وضعیـت ثبتی اراضی 
و سـاختمان های فاقد سـند رسـمی مصوب 13۹0/0۹/۲0 و برابر رای شـماره 1۴00۶030۶01300115۴ 
مـورخ 1۴00/0۶/۲0 هیـات اول موضـوع مـاده یک قانـون مذکور مسـتقر در واحد ثبتی حـوزه ثبت ملک 
گنابـاد تصرفـات مالکانـه و بامعـارض متقاضی  آقای  سـید ابوالفضـل  کوچکی بهابادی فرزند سـیدرضا  
در ششـدانگ یکبـاب منـزل  بـه مسـاحت ۲۲0/۶۲ متـر مربـع از پـاک  هـای تجمیعـی ۲۲3 و 8۹1۲   
فرعـی از یـک اصلـی واقـع در اراضـی علـی آباد بخش یـک حوزه ثبـت ملک گنابـاد خریداری شـده مع  
الواسـطه از علیرضـا تقـی زاده  مالـک رسـمی محـرز گردیده اسـت، لـذا به موجب مـاده 3 قانـون  تعیین 
تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی و مـاده 13 آئین نامه مربوطـه این آگهی 
در دو نوبـت بـه فاصلـه 15 روز از طریـق ایـن روزنامـه و محلـی / کثیرالانتشـار در شـهرها منتشـر و در 
روسـتاها رای هیـات الصـاق تـا در صورتیکه اشـخاص ذینفع به آرای اعام شـده اعتراض داشـته باشـند 
بایـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهـی و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محل تـا دو ماه اعتراض خـود را به 
اداره ثبـت محـل وقـوع ملـک تسـلیم و گواهـی تقدیم و رسـید اخـذ نمایند. معتـرض باید ظـرف یک ماه 
از تاریـخ تسـلیم اعتـراض مبـادرت به تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی محـل نمایـد و گواهی تقدیم 
دادخواسـت بـه اداره ثبـت محـل تحویـل دهـد کـه در این صـورت اقدامـات ثبت موکـول بـه ارائه حکم 
قطعـی دادگاه اسـت و در صورتـی کـه اعتـراض در مهلت قانونی واصـل نگردد یا معتـرض، گواهی تقدیم 
دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل را ارائه نکنـد اداره ثبت مبادرت به صدور سـند مالکیـت می نماید و 
صـدور سـند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیسـت ./ ص.تاریخ انتشـار نوبـت اول: 1۴00/8/1۷. 

تاریخ انتشـار نوبـت دوم: 1۴00/۹/۲
سید ضیاء الدین مهدوی شهری ـ رئیس ثبت اسناد و اماک گناباد

511/2آگهی فقدان سند مالکیت
نظـر بـه اینکـه  آقـای امیـد کلینـی ممقانی و خانـم عزت قابـل باسـتناد ۴ برگ فرم استشـهادیه منضـم به فرم 
تعهـد جهـت دریافت سـند مالکیـت المثنی نوبت اول بـه این اداره مراجعه  نموده و مدعی اسـت  اسـناد مالکیت 
ششـدانگ یـک بـاب خانـه  بـه شـماره پـاک  ۲۷3۶5 فرعـی از  ۲3۲  اصلـی بخـش ۹ مشـهد کـه متعلق به 
نامبـرده میباشـد  بـه علـت سـهل انـگاری  مفقـود گردیـده اسـت. با بررسـی دفتـر امـاک معلوم شـد مالکیت 
نامبـردگان در ذیـل شـماره دفتـر الکترونیـک  13۹8۲030۶00301۶۷51 بنـام خانم عزت قابل نسـبت به چهار 
دانـگ مشـاع از ششـدانگ و ذیـل شـماره دفتـر الکترونیـک 13۹8۲030۶00301۶۷5۲ بنـام آقای امیـد کلینی 
ممقانـی نسـبت بـه دو دانـگ مشـاع از ششـدانگ ثبت و اسـناد بـه شـماره چاپـی 5۴۷35۹  و 5۴۷3۶0 ب ۹8  
صـادر گردیـده اسـت. دفتـر امـاک بیـش از این حکایتی نـدارد. لذا به اسـتناد مـاده 1۲0 اصاحـی  قانون ثبت 
مراتـب یـک نوبـت آگهـی و متذکـر مـی گـردد هرکس نسـبت به ملک مـورد آگهـی معاملـه ای انجـام داده یا 
مدعـی وجـود سـند مالکیت نزد خود باشـد بایسـتی ظـرف ده روز از تاریخ انتشـار این آگهی اعتـراض کتبی خود 
را بـه پیوسـت اصـل سـند مالکیـت یـا سـند معامله رسـمی به ایـن اداره تسـلیم نمایـد. بدیهی اسـت در صورت 
عـدم اعتـراض در مهلـت مقـرر و یـا وصـول اعتراض بدون ارائه سـند مالکیت یا سـند معامله رسـمی نسـبت به 

صـدور سـند مالکیـت المثنی و تسـلیم آن بـه متقاضی اقـدام خواهد شـد. م.الف 33۶
سید محمد باقر حسینی جهانگیر-رئیس اداره ثبت اسناد و اماک ناحیه یک مشهد مقدس

511/3آگهی فقدان سند مالکیت
نظـر بـه اینکـه  احمـد کالـی باسـتناد ۲ بـرگ فـرم استشـهادیه منضـم بـه فـرم تعهد جهـت دریافت سـند 
مالکیـت المثنـی نوبـت اول بـه ایـن اداره مراجعـه نمـوده  و مدعـی اسـت که سـند مالکیت ششـدانگ اعیان 
یکبـاب آپارتمـان بـه شـماره پـاک ۲۷5۴8 فرعـی از ۲3۲ اصلـی بخـش ۹ مشـهد کـه متعلـق بـه نامبـرده 
میباشـد  بـه علـت سـهل انـگاری  مفقـود گردیده اسـت. با بررسـی دفتر امـاک معلوم شـد مالکیـت نامبرده 
در ذیـل شـماره ثبـت 1888۹۷  دفتـر ۹5۶ صفحـه 5 بنـام احمـد عـزت  آبـادی ثبت و سـند به شـماره چاپی 
۴۶۶۲85 صـادر گردیـده اسـت. سـپس برابـر سـند قطعـی شـماره ۹۲۷1۹ مـورخ 13۷۶/۷/۲۲ دفتـر خانه ۴3 
مشـهد بنـام آقـای احمد کالی منتقل شـده اسـت. ضمنـا دارای دو فقره بازداشـت نیـز میباشـد. دفتر اماک 

بیـش از ایـن حکایتـی نـدارد. لذا به اسـتناد مـاده 1۲0 اصاحی  قانون ثبـت مراتب یک نوبـت آگهی و متذکر 
مـی گـردد هرکـس نسـبت بـه ملک مـورد آگهـی معاملـه ای انجـام داده یـا مدعی وجـود سـند مالکیت نزد 
خـود باشـد بایسـتی ظـرف ده روز از تاریـخ انتشـار ایـن آگهـی اعتراض کتبـی خود را به پیوسـت اصل سـند 
مالکیـت یـا سـند معامله رسـمی به ایـن اداره تسـلیم نماید. بدیهی اسـت در صـورت عدم اعتـراض در مهلت 
مقـرر و یـا وصـول اعتـراض بـدون ارائه سـند مالکیت یا سـند معامله رسـمی نسـبت بـه صدور سـند مالکیت 

المثنـی و تسـلیم آن بـه متقاضی اقـدام خواهد شـد. م.الف335 
سید محمد باقر حسینی جهانگیر- رئیس اداره ثبت اسناد و اماک ناحیه یک مشهد مقدس

511/4اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و اماک حوزه ثبت ملک بردسکن 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی و اراضـی و 
سـاختمانهای  فاقـد سـند رسـمی . برابـر رای شـماره 1۴00۶030۶0۲1001150 هیـات اول موضـوع قانـون 
تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتی ملک بردسـکن 
تصرفـات مالکانـه بامعـارض متقاضی  آقای کاظم قانعی به شـماره شناسـنامه  1۷۴ کـد ملی 5۷۲۹1۷5353  
صـادره از بردسـکن فرزنـد محمـد یـک بـاب سـاختمان بـه مسـاحت ۲00 متـر مربع پـاک شـماره    11۷۶ 
فرعـی از ۴  اصلـی واقـع درخراسـان رضـوی بخـش ۴ حوزه ثبـت ملک بردسـکن خریداری از مالک رسـمی 
خانـم زهـرا دانشـور فرزنـد غامرضـا  محرز گردیده اسـت. لذا بـه منظور اطاع عمـوم مراتـب در دو نوبت به 
فاصلـه 15 روز آگهـی مـی شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صـدور سـند مالکیت متقاضـی اعتراضی 
داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهی به مـدت دو مـاه اعتراض خـود را به این اداره تسـلیم 
و پـس از اخـذ رسـید، ظـرف مـدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خـود را به مراجـع قضایی 
تقدیـم نماینـد. بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مـدت مذکـور و عدم وصـول اعتـراض طبق مقررات سـند 

مالکیـت صـادر خواهـد شـد. تاریخ انتشـار نوبـت اول: 1۴00/8/1۷. تاریخ انتشـار نوبـت دوم: 1۴00/۹/۲
غامرضا گنج بخش-رئیس ثبت اسناد واماک بردسکن
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درگاه پرداخت امن

روزنـامه اقتصادی، سیاسی و فرهنگی 
خراسان رضوی و شمالی

صاحب امتیاز و مدیر مسئول :

حسین رفیعی

ماجرای اشتباه هاشمی رفسنجانی در نماز جمعه
هاشمی رفسنجانی در خاطرات خود به اشتباهش در خواندن نماز جمعه 
اشاره می کند.در خاطرات روز 15 آبان سال ۷۷ هاشمی رفسنجانی آمده 
است:در دانشگاه تهران اقامه جمعه نمودم. خطبه اول را درباره حضرت 
علی )ع( و دوم را در مناسبت های هفته و فراموش کردم، درباره 13 آبان 
و فلسطین صحبت کنم. در رکعت اول نمازجمعه یادم آمد؛ متأثر شدم و 
این حالت باعث شد که سهو مهمی بشود و از قنوت بدون رکوع، یکسره 
به سجده بروم. با فریاد رکوع آقای ]محمود[مرتضایی فر، ]وزیر شعار[که 
معمولًا در رکعت اول می گوید که مأمومین اشتباه نکنند، متوجه شدم و 
به رکوع برگشتم.نمی دانم چه تعداد از نمازگزاران متوجه شدند. تردیدی 
در حکم این سهو که یک سجده هم انجام شده بود، نمودم. بعد از نماز، 
با آقای ]محمدعلی[ موحدی کرمانی که در صف اول بود، صحبت کردم؛ 
به این نتیجه رســیدیم که سجده سهو کافی است و نیاز به اعاده نماز 
نیست؛ با توجه به اینکه برای برگشت به رکوع، قیام متصل به رکوع را 

مراعات کرده بودم.

واکنش جبهه پایداری در مورد تحلیل روزنامه شرق در مورد 
انتقاد به آیت الله صافی گلپایگانی

جبهه پایداری به یادداشت روزنامه شرق تحت عناوین »پیوند نانوشته در 
حمله به مرجعیت« در شماره ۴۲31 به تاریخ یکشنبه ۹آبان ماه 1۴00 
واکنش نشان داد.درقسمتی از بیانیه جبهه پایداری آمده است:متاسفانه 
روزنامه شــرق در عملی که مصداق بارز نســبت دادن کردار خود به 
دیگران اســت، یک رسانه مســتقل انقابی را به اجرای سیاست های 
دیکته ای دیگران متهم می کند!این مسئله نشان می دهد که این روزنامه 
به مانند دیگر رســانه ها و جریان های همســو یا خود هیچ اطاعی از 
مناسبات جریان انقاب ندارد یا دست کم تاش می کند تا مردم چنین 
برداشتی داشته باشند.در بیانیه جبهه پایداری همچنین آمده است: نکته 
حائز اهمیت بعدی که روزنامه شــرق و جریان حامی اش از آن غافل 
هستند ارزش قلم برای جبهه انقاب است، قلم تا جایی ارزش دارد که 
خداوند متعال در قرآن کریم به آن قسم می خورد و جریان انقاب حاضر 

به شکستن حرمت این گوهر الهی نیست.

درخواست از رئیس جمهور درخصوص انتصابات فامیلی
یک عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس با بیان 
این که بعضی از وزرا هنوز در ماه عســل انتصابات به ســر می برند، از 
رئیس جمهور خواست تا به دفتر بازرسی ویژه ریاست جمهودی دستور 
دهد تا ظرف مهلت یک هفته ای ماجرای انتصابات فامیلی را پیگیری 
کنند.فداحســین مالکی در جلسه علنی امروز یکشنبه مجلس در نطق 
میان دستور خود ضمن تشکر از عملیات اخیر سپاه پاسداران انقاب در 
دریاهای جنوب و توقیف نفتکش گفت: ماجراجویی های آمریکا و پاسخ 
دندان شــکن جوانان ایرانی حقایق زیادی را برای جهانیان روشن کرد.
این عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس خطاب به 
سیدابراهیم رئیسی گفت: سه ماه از شروع کار شما می گذرد و بنظر می 

رسد برخی از وزرا هنوز در ماه عسل انتصابات به سر می برند.وی با بیان 
این که خبرهای خوبی از تیم اقتصادی دولت به گوش نمی رسد، گفت: 
برخی اختاف نظرها در تیم اقتصادی، گرانی و مشکات معیشتی مردم 
را به حاشــیه برده است. انتظار داریم که شما با یک نهیب حیدری تیم 

اقتصادی دولت را به همسویی و همگرایی دعوت کنید.

انتقاد یک نماینده از حضور زنان بی حجاب غیرمسلمان در 
صداوسیما

نماینده مردم رودبار در انتقادی از صدا و سیما گفت: به نظر می رسد صدا 
و سیما در قالب ورود زنان بی حجاب به فیلم ها به دلیل مسلمان نبودن، 
به دنبال حساســیت زدایی نسبت به بی حجابی است.مهرداد گودرزوند 
چگینی در جلســه علنی امروز)یکشنبه( مجلس شــورای اسامی در 
تذکری شــفاهی با استناد به اصل 30 قانون اساسی گفت: دولت پیش 
از سفر به استان لرستان، مصوبات ســفر سید ابراهیم رئیسی در دوره 
ریاستشان بر قوه قضائیه را بررسی کنند. در مورد ماشین سازی خرم آباد 
که قرار بر راه اندازی آن بود، اقدام جدی صورت نگرفته اســت.نماینده 
مردم گیان در مجلس در انتقادی از صدا و سیما گفت: به نظر می رسد 
صدا و ســیما در قالب ورود زنان بی حجاب به فیلم ها به دلیل مسلمان 
نبودن، به دنبال حساســیت زدایی نسبت به بی حجابی است. آنچه در 
فیلم سرجوزه، گاندو یا فیلم های دیگر دیده می شود در این راستا ارزیابی 
می شــود.وی با بیان این که آموزش و پرورش در وضعیت نیمه یتیمی 
به ســر می برد از مسئولان خواست تا هر چه سریع تر وزیر پیشنهادی 
آموزش و پرورش را به مجلس معرفی کنند.گودرزوند چگینی در پایان 
گفت: به شخصه دیدم که معلمی رفت و خانه اش را فروخت تا فرزندش 
عروسی کند. پرداخت پاداش پایان خدمت بازنشستگان را جدی بگیرید.

نظر فریدون عباسی درباره مذاکرات
یک عضو کمیسیون انرژی مجلس شــورای اسامی، تاکید کرد: اگر 
مردم استقال می خواهند و بنای حل مشکات معیشتی را دارند بایستی 
بدانند که قدرت سخت، پشتیبان قدرت نرم در مذاکرات است.فریدون 
عباســی نماینده مردم کازرون در مجلس شــورای اسامی در صفحه 
شخصی خود در توئیتر، نوشت:» با آنکه دولت سیزدهم تهدیدزدایی را 
جایگزیــن تنش زدایی کرده ولی باید بدانیم که »  شــیطان بزرگ «، 
مقابل ایران است، نه »کدخدا«. اگر هم قرار است آمریکا با ما مذاکره ای 
داشته باشد بایستی در کنار 5 کشور دیگر بنشیند و همسطح آنها باشد. 
در دولت قبل، با خوش بینی اساس مذاکرات بر مبنای تنش زدایی بود 
یعنی آن که دســتاوردها را بر زمین بگذاریم و با آنها سازش کنیم. اما 
نظریه تهدیدزدایی معتقد اســت که بایستی تهدید را برطرف کنیم که 
این موضوع ریشه در  نظریه مقاومت دارد. اگر مردم استقال می خواهند 
و بنای حل مشکات معیشتی را دارند بایستی بدانند که قدرت سخت، 
پشــتیبان قدرت نرم در مذاکرات است. بایســتی از نیروهای مسلح و 
وزارت دفاع پشتیبانی شود و بازدارندگی به خارج از کشورهای همسایه 
برده شــود نه خــارج از مرزها؛  بازدارندگی ایــران در اقیانوس اطلس، 

دریای مدیترانه و قطب جنوب اســت و به همین دلیل بایســتی روی 
پیشران های هسته ای کار کنیم چرا که نمادهای قدرت هر کشوری از 
جمله جمهوری اسامی آن است که در برخی نقاط خاص حضور جدی 
داشــته باشد. اگر قدرت سخت پشتیبان قدرت نرم نباشد،  همانند ژاپن 
بعد از شکست در جنگ جهانی دوم، باید هر امتیازی را که آمریکایی ها 

خواستند به آنها بدهیم.«

توئیت یک نماینده خطاب به منتقدان تُپقُ  زدن رئیسی: شما 
حواستان به دکمه کت تان باشد!

یک عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها به انتقادهای مطروحه 
از خطاهای لفظی رئیس جمهور واکنش نشان داد.محمد حسن آصفری 
نماینده مردم اراک در مجلس شورای اسامی در صفحه شخصی خود 
در توئیتر، نوشت:» آقایان عرضه اداره یک نانوایی و توانایی پنج دقیقه 
سخنرانی از حفظ را ندارند بعد به آقای رئیسی خورده می گیرند که چرا 
در ده دقیقه ســخنرانی یک بار هم تپق زدی، شما حواستان به دکمه 

کت تان باشه !«

ضربه وزارت اطلاعات به یک شبکه سازمان یافته کلاهبرداری
وزارت اطاعات از انهدام شــبکه سازمان یافته کاهبرداری یونیک 
فاینانس و دســتگیری اعضای اصلی شبکه در سطح کشور خبر داد.
در اطاعیــه وزارت اطاعات آمده اســت: بــا اقدامات اطاعاتی و 
عملیاتی ســربازان گمنام امام زمان )عجل الله تعالی فرجه الشریف(، 
بیش از 150 نفر از سرشــبکه ها و سرکرده های اصلی شرکت هرمی 
یونیک فاینانس )unique finance( در 1۹ استان کشور شناسایی و 
با هماهنگی مرجع قضایی مورد ضربه قرار گرفت.مؤسسین و مدیران 
این شــرکت که از ایرانیان مقیم در کشورهای همسایه می باشند؛ با 
معرفی واهی این مجموعه به عنوان یک شــرکت بین المللی و فعال 
در خرید و فروش سهام شرکت های معتبر در بورس های خارجی، با 
اســتفاده از روشهای اغواگرایانه و ادعای پرداخت سودهای نامتعارف 
و دلاری، اقدام به شبکه ســازی هرمی، ارائه توکن دیجیتال به نام
UNQT و کاهبــرداری از تعداد زیادی از شــهروندان در سراســر 
کشــور نموده اند.با اقدامات صورت گرفته، ضمن جلوگیری از خروج 
حجم بالایی ارز از کشور، سایر اعضای فعال این شبکه هرمی تحت 
رصد اطاعاتی قرار گرفته و پرونده قضایی مؤسسین و گردانندگان 
این شــرکت هرمی، در دادگاه های ویژه رسیدگی به اخال گران در 
نظام اقتصادی کشــور، در دست رســیدگی و صدور حکم می  باشد.
وزارت اطاعات با عنایت به شرایط کنونی اقتصادی و شکل گیری 
کاهبرداری های هرمی نوظهور، به ویژه در حوزه ارزهای دیجیتال، 
ضمن هشدار نسبت به عوارض پرخسارت سرمایه گذاری در این قبیل 

طرح ها، آماده دریافت گزارشــات مردمی از طریق ستاد خبری 113 
می باشد.

گلایه نمایندگان از گرانی ها؛ آقای رئیسی فکری کنید
نماینده مردم مهریز و بافق در مجلس شورای اسامی از رئیس جمهور 
خواســت که برای گرانی  ها فکری کند و جلوی گرانی ها را بگیرد، چرا 
که مردم روزهای سختی را سپری می کنند.محمدرضا صباغیان بافقی 
در نطق میان دستور در جلســه علنی امروز )یکشنبه( مجلس شورای 
اسامی بیان کرد: در ابتدا به عنوان نماینده مردم از جناب آقای رییسی 
که علی رغم شــرایط سخت اقتصادی و برخاف رویه های دولت های 
قبل علت و علل همه مشــکات را دولت های قبل نمی دانند تشــکر 
می کنم.وی در ادامه افزود: بعضی از دولت ها چهار سال اول فعالیتشان 
به دولت های قبلی حمله می کردند، این رویه آقای رییســی پسندیده 
است، اخاقی است، ان شــاءالله ادامه یابد و فشارهای سنگین، آقای 
رییسی را از این مســیر خارج نکند ضمن اینکه همه چیز را هم مردم 
می دانند.نماینده مردم مهریز و بافق تصریح کرد: جناب آقای رییســی 
برای گرانی  هــا فکری کنید، جلوی گرانی ها را بگیرید، مردم روزهای 
سختی را ســپری می کنند. دیگر گوشت، میوه، ماشین و صاحب خانه 
شــدن تقاضاهای دست چندم است، امروز خرید یک قالب پنیر و یک 
شانه تخم مرغ برای مردم سخت شده است، گوشت قرمز نمی خواهند، 
گوشــت مرغ هم نمی توانند بخرند.صباغیــان بافقی خطاب به رییس 
جمهــور، تاکید کرد: کی، چه زمانی این مشــکل را حل می  کنید؟ به 
مشکل مردم برسید، مردم تحت فشــار هستند. عده ای امروز سرشان 
را برای غذا داخل بشکه های آشغال می کنند، عده ای هم ۷00 میلیون 
خرج گل عروسیشان می شود. اینها فاصله طبقاتی است، آقای رییسی 

اقدام کنید.

نقوی حسینی: دولت رئیسی زندگی منهای برجام را دنبال 
می کند

سیدحسین نقوی حســینی در گفتگویی درباره افزایش سطح تنش ها 
میان ایران و آمریکا گفت: دولت بایدن خواهان توافق است و می خواهد 
هر طور شــده با ایران پای میز مذاکره بنشید و دو طرف به یک توافق 
جدیدی دست پیدا کنند. در واقع بایدن قصد دارد با این اتفاق به ترامپ 
و طرفدارانش نشان دهد که خروج او از برجام اشتباه بود و می توان از 
طریق دیپلماسی به نتیجه رسید.وی افزود: البته برای هر توافق باید دو 
طرف معادله را دید. جمهوری اسامی ایران بنا ندارد که هر نوع توافقی 
را انجــام دهد یا راجع به هر موضوعــی مذاکره کند چون رهبر معظم 
انقاب راهبرد اصلی و کان مذاکره را ترســیم کردند و فرمودند »باید 
منجر به لغو کلی تحریم ها شود«. اگر این هدف تأمین نشود ایران هیچ 
گونه توافقی را انجام نخواهد داد.این تحلیلگر مسائل سیاست خارجی 

با اشــاره به نگاه جمهوری اسامی ایران به میز گفتگوها و مذاکرات با 
1+5 اظهار کرد: اگر کلیه تحریم ها لغو شود، جمهوری اسامی در قالب 
برجام آمادگی دارد که عمل کند، البته به شــرطی که غربی ها نیز به 
تعهدات شان عمل کنند و به این تعهدات پایبند بمانند.وی درباره این 
تحلیل که وقتی ســطح تنش بین دو طــرف دعوا بالا می گیرد یعنی 
زمان توافق نزدیک اســت، بیان کرد: این تحلیل درستی نیست چون 
شرایط ایران و آمریکا متفاوت است. اتفاقا دولت و حاکمیت در جمهوری 
اسامی یک پلن منهای برجامی را دارد تعریف می کند بنابراین بعید به 
نظرم می آید که ایران به دنبال این باشد که توافق حتما در هر شرایطی 
صورت بگیرد.نقوی حسینی با اشاره به رویکرد دولت سیدابراهیم رئیسی 
برای اداره کشــور بیان کرد: روند تصمیم گیری در دولت را به ســوی 

زندگی سیاسی منهای برجام می بینم.

هشدار رییس کمیسیون عمران مجلس از احتمال مسکوت 
ماندن شعار »ساخت یک میلیون مسکن«

رییس کمیسیون عمران مجلس گفت: اگر جلسات شورای عالی مسکن 
تشــکیل نشود، تولید مسکن در حد شــعار می ماند.محمدرضا رضایی 
کوچی رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسامی در گفت وگو با 
خبرنگار ایلنا با بیان اینکه قرار بر این بود جلسات شورای عالی مسکن 
برای تســریع در روند طرح تولید مســکن بصورت منظم برگزار شود، 
گفت: متاسفانه علیرغم گذشــت هفته ها از اولین جلسه شورای عالی 
مسکن این شورا تشکیل جلسه نداده و بیم آن می رود شعار آقای رئیس 
جمهور مبنی بر ساخت یک میلیون واحد مسکن در سال مسکوت بماند.
وی افزود: در جلســه اول شورای مسکن که به ریاست رییس جمهور 
برگزار گردید قرار بود پس از 10 روز شورای مسکن مجدد برگزار شود و 
هماهنگی های لازم صورت گیرد اما با گذشت سه هفته تاکنون شورای 
مسکن تشکیل نشده و این می تواند به بحث خانه دار شدن مردم آسیب 
وارد کند.رضایی کوچی ادامه داد: قرار شده است که برخی اقدامات که 
نیاز به تصویب در شــورای عالی مسکن دارند، مطرح و تصمیم گیری 
شود.رییس کمیســیون عمران مجلس با بیان اینکه رییس جمهور در 
اســرع وقت نسبت به تشکیل شورای مسکن اقدام کند، اظهار داشت: 
بحث مشــکات بانکها ، تامین مصالح از طریق وزارت صمت ،تامین 
زمین از طریق وزارت راه و تامین هزیته های ســاخت از طریق وزارت 
اقتصاد باید هر چه سریعتر در شورا مطرح شوند و هماهنگی های لازم 
با دســتگاههای مربوطه انجام گیرد در غیر اینصورت احتمال مسکوت 
ماندن و عملیاتی نشدن آن وجود دارد.رضایی در پایان از رییس جمهور 
خواســت تا با توجه ویژه به طرح تولید مسکن هر چه سریع تر شورای 

مسکن را تشکیل دهد.
منبع: تابناک
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